
.info@eghtesadbazarنظرات خود را  در خصوص محتوای نشریه به ایمیل ما ارسال کنید  ir

سال  ششم/ شماره صد و چهل و یک/ سه شنبه ۱۸  شهریور ۱۳۹۹/ قیمت ۲۰۰۰ تومان 

هفته نامه

ضربان  اقتصاد شهر

  گزارش

قوانین ضد تولید 
در نشست فعالان عرصه ســنگ، معادن و صنایع 
وابســته به میزبانی خانه صنعت و معدن اســتان 
اصفهــان و با حضــور عضو کمیســیون صنایع و 
معادن مجلــس شــورای اســامی، نمایندگان 
وزارت صمت، معــاون هماهنگی و امور اقتصادی 
اســتانداری و رئیس ســازمان صمت در استان، 
مشــکات تولید و صنایع سنگ و معادن، موانع و 
تهدیدات بانکی، به روز رســانی تکنولوژی و لزوم 
تفویض اختیار به خانه هــای صنعت و معدن در 

استان ها مطرح گردید. رئیس خانه  صنعت و ...
۰۲

 گزارش

مشاغل خانگی؛ محور توسعه پساکرونا
سرپرســت اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهان با بیان اینکه وزارت کار به دنبال 
تدوین بســته جدید برای ایجاد مشــاغل جدید 
بعد از کرونا اســت، گفت: یکی از سیاســت های 
ما توســعه مشــاغل خرد و خانگی بعــد از کرونا 
است و در این راستا اعتبار ۱۲ میلیارد تومانی در 
اختیار اســتان اصفهان قرار گرفته است.کامران 
کانی، امروز )چهارشــنبه_۵ شــهریور ماه( در 
جمع خبرنگاران، با اشــاره به سیاست وزارت کار 

و برنامه های این اداره ...
۰۴

بيم انفجار نقدينگي
نگراني در خصوص اثر خروج ۱00 هزار میلیارد تومان نقدینگي وارد شده به بورس بر ســایر بازارها هر روز بیشتر مي شود. 
هر چند رییس کل بانك مرکزي وقوع »انفجار نقدینگي« را به کل رد مي کند. اما به نظر مي رســد، نوعي ســردرگمي در 
سیاست گذاري هاي پولي در شرایط روشن بودن موتور نقدینگي براي دستیابي به نرخ هاي از پیش هدف گذاري شده برخي 
شاخص هاي اقتصادي وجود دارد. شرایط فعلي کشور و بیم »انفجار نقدینگي« و روبه رو شدن با »ابر تورم« آنقدر نزدیك است 

که کارشناسان از هر جناحي نسبت به بیانیه همتي موضع گیري کردند. 

گزارش

۰۴
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نایب رئیس اتحادیه چاپخانه داران اصفهان که خود نیز چاپخانه اش را تعطیل کرده، گفت: 
در بحث کاغذ اکنون کم و کسری وجود ندارد، اما به تبع با بالا رفتن نرخ دلار، قیمت آن به 
حدی گران شده که دیگر قدرت خرید را از مشتری گرفته است. رضا کیوانفر با اشاره به 
نیاز دستگاه های چاپ به نوسازی یادآور شد: قیمت ماشین چاپ از ۱00 میلیون تومان 
به دو میلیارد رسیده و گرانی ارز و تحریم ها کار را به جایی رسانده که چاپخانه داران توان 

به روزرسانی دستگاه های خود را ندارند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: اگرچه ذوب آهن و فولادمبارکه 
اصفهان از گذشته به اصفهان به ارث رسیده اند، اما اثرات جانبی این صنایع باید مدیریت 
شود تا با کمترین آسیب به کار خود ادامه دهند، از این رو گسترش و توسعه صنایع جانبی 
فولاد در برنامه ما قرار گرفته است. حسن قاضی عسگر، اظهار کرد: با توجه به حمایت 
صنایع فولادی استان از طرح انتقال آب خلیج فارس، بخشی از نیاز آبی استان از این مسیر 

مرتفع می شود، چراکه نمی توانیم فولادمبارکه را از اصفهان حذف کنیم.

بحران  مدیریت  مدیرکل  نوسان:    
استانداری اصفهان با تاکید بر اینکه از 
وزارت نیرو درخواست کرده ایم برای 
مقابله و پیشگیری پدیده فرونشست 
ویژه  صورت  به  اصفهان،  در  زمین 
را  رود  زاینده  احیای  ملی  کارگروه 
فعال کنند، گفت: فرودگاه اصفهان و 
ورزشگاه نقش جهان در حال رصد و 
پایش وضعیت فرونشست در محدوده 

های خود هستند.
منصور شیشه فروش، در گفت وگو با 
"ایسنا"، در خصوص آخرین وضعیت 
اصفهان،  در  زمین  فرونشست  پدیده 
اظهار کرد: استان اصفهان ۳۵ محدوده 
مطالعاتی و دشت دارد که آب منطقه 
ای همواره این دشت ها را از نظر منابع 
آبی بررسی می کند. وی با بیان اینکه 
حدود ۸ محدوده و دشت استان آزاد 
از  آب  برداشت  برای  الزاماتی  بقیه  و 
سفره های زیرزمینی خود دارند، افزود: 
سالانه سطح  درازمدت  افت  متوسط 
آب های زیرزمینی استان اصفهان از 
سوی آب منطقه ای مطالعه شده که 
به علت خشکسالی های پی در پی، 
متوسط افت آب ۳۸ سانتی متر اعام 

شده است. 
وی با تاکید بر اینکه استمرار جریان 
زاینده رود به کاهش اثرات فرونشست 
و تغذیه سفره های زیرزمینی آب در 
اصفهان کمك می کند، تصریح کرد: 
مدیریت بحران از دو جنبه آثار گرد 
تشدید  با  مقابله  همچنین  و  غبار  و 
فرونشست زمین در اصفهان بر جریان 
زاینده رود تاکید دارد، بنابراین از وزارت 
نیرو درخواست کرده ایم تا به صورت 
ویژه کارگروه ملی احیای زاینده رود را 
فعال کنند تا در راستای اجرای طرح 
های تامین آب استان اقدام ملی صورت 

گیرد. 
پدیده  رسیدن  خصوص  در  وی 
و  اصفهان  فرودگاه  به  فرونشست 
ورزشگاه نقش جهان نیز، گفت: این 
دو محل نیازمند مطالعات هستند و 
با  اصفهان  فرودگاه  منظور  به همین 
زمین  سازمان  و  هواپیمایی  سازمان 
شناسی کشور در حال انجام مطالعات 
هستند تا نرخ فرونشست در این محل 
و محدوده های آن را مشخص کند. وی 
تاکید کرد: فولاد مبارکه اصفهان نیز بر 
در  جهان  نقش  ورزشگاه  سازه  روی 
حال مطالعه است و با گذاشتن سنسور 
در این محل وضعیت فرونشست زمین 

در آن را پایش می کنند.
فرودگاه  جابجایی  خصوص  در  وی 
شهید بهشتی به منطقه ای دیگر به 
دلیل فرونشست زمین، توضیح داد: با 
توجه به مطالعات موجود میزان آن زیاد 
نبوده و دلیلی بر جابجایی آن نیست، 
اما در برخی بخش ها کاربری های آن 

قابل تغییر است.
فروشست  پدیده  رسیدن  درباره  وی 
تاریخی  بناهای  و  ها  پل  به  زمین 
اصفهان نیز گفت: در این رابطه جلسه 
میراث  بحران  مدیریت  در  تخصصی 
فرهنگی تشکیل شده است و میراث 
برای مجموعه میدان نقش  فرهنگی 
جهان پیرامون اجرای مدیریت بحران 
بازار،  در این محل برای ایمن سازی 
عمارت عالی قاپو، مسجد ... و همچنین 
برابر حریق،  تاب آوری این محل در 
فرونشست زمین، زلزله، بارندگی و ... 
منعقد  اصفهان  دانشگاه  با  قراردادی 

کرده است.

ضرورت مدیریت اثرات جانبی صنایع فولاد در اصفهانچاپخانه  از رمق افتاده اند
گزارش

     گزارش

7۵ درصد استان 
متاثر از خشکسالی

Is fahan

گزینه جوان وزارت صمت عنوان کرد:

نقدینگی  گفت:  صمت  وزارت  های  گزینه  از  نوسان:یکی   
کشور از مرز ۲ هزار هزار میلیارد تومان گذشته و باید دید چرا 
سرمایه گذاران ما علاقه و اراده ای برای سرمایه گذاری ندارند 
و نقدینگی به جای بازارهای مولد به سمت بازار سفته بازی در 
جریان است. علی بختیار در خصوص تامین مواد اولیه مورد نیاز 
شرکت های فولادی از جمله ذوب آهن و خام فروشی برخی 
معدنی کشور  مواد  در حوزه  که  کرد: مشکلی  اظهار  معادن، 
وجود دارد، از سال های گذشته نیز در حوزه نفت و گاز وجود 

داشته و دارد.

نماینده سابق گلپایگان در مجلس با بیان اینکه متاسفانه در صنعت نفت 
با وجود قدمتی بالای آن همچنان اقدام به صادرات نفت خام می کنیم، 
تصریح کرد: امروز خام فروشی بای جان کشور شده است و در شرایط 
تحریم دچار مشکات عدیده ای از این ناحیه هستیم تا جایی که امروز 

شرایط سختی در حوزه صادرات نفت خام داریم. 
وی با اشاره به اینکه در حوزه مواد معدنی نیز اگر همانند نفت عمل کنیم 
در سال های آتی دچار مشکل خواهیم شد، تاکید کرد: امروز زنجیره 
های مواد معدنی را ایجاد نکرده ایم، البته در این زمینه نیازمند سرمایه 

گذاری دولت نیستیم و بخش خصوصی باید ورود پیدا کند. 
وی گفت: اگر دولت سیاست گذاری درستی داشته باشد و شرایط را 
برای سیاست گذاری بخش خصوصی مهیا کند و مشکات را از پیش 
پای صنعنگران بردارد و با خام فروشی مقابله کند، ارزش افزوده ای به 

مراتب بالاتر از صادرات مواد معدنی خام عاید کشور خواهد شد.
بختیار تاکید کرد: در این خصوص سیاست گذار باید به درستی برنامه 
ریزی کرده و خود را رقیب بخش خصوصی نداند، در حالیکه اکنون 

دولت در رقابت با بخش خصوصی اجازه فعالیت آن را نمی دهد. 
وی با انتقاد از اینکه نقدینگی کشور به طور فزاینده ای رو به افزایش 
است، گفت: نقدینگی کشور از مرز ۲ هزار هزار میلیارد تومان گذشته 
و باید دید چرا سرمایه گذاران ما عاقه و اراده ای برای سرمایه گذاری 
ندارند و نقدینگی به جای بازارهای مولد به سمت بازار سفته بازی در 

جریان است؟
نماینده سابق گلپایگان در مجلس تاکید کرد: امروز کسی که در بازار ارز، 
سکه و سفته بازی حضور دارد به مراتب سود بیشتری نسبت به سرمایه 
گذار و تولیدکننده ای کسب می کند که همواره درگیر مشکات بیمه، 

مالیات، تامین اجتماعی و تامین مواد اولیه است. 
وی در خصوص ضرورت تامین مواد اولیه ذوب آهن، اظهار کرد: امروز 
در حوزه فولاد همچون فولادمبارکه و ذوب آهن با مشکات تامین ارز و 
ایجاد زنجیره تولید مواجه هستیم، البته در فولاد مبارکه اقدامات زیادی 
برای زنجیره های پایین دستی انجام شده و متاسفانه حمایت لازم از 

آنها صورت نگرفته است. 
و  انجام شود  وزارت صمت  از سوی  این حمایت  اگر  کرد:  تاکید  وی 
مجلس نیز در این زمینه ریل گذاری مناسب و دقیقی داشته باشد، با 
تامین به موقع مواد اولیه دو شرکت فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان 
در سال جهش تولید می توانند گام محکمتری در راستای ایجاد اشتغال 
امیدوارم شرکت ها و  و تولید بیشتر بردارند. بختیار خاطرنشان کرد: 
هلدینگ هاي ) بزرگ( وزارت صمت به کمك بورس بیایند تا بتوانند 
بورس را از کماي  موقت خارج و امید مجدد را در دولت امید، به رگ 

هاي مردم و سرمایه گذاران تزریق کنند. 
نماینده سابق مردم گلپایگان در مجلس تاکید کرد: زمانیکه مجموعه 
با  صرفا  و  کند  واگذار  باید  را  امور  که  نرسد  نتیجه  این  به  حاکمیت 
سیاست گذاری درست و قوانین ثابت، شرایط را برای تولید و بخش 

خصوصی مهیا کند، مشکات موجود همچنان پابرجا است. 
برای رفع مشکات و  علی بختیار در خصوص سیاست وزارت صمت 
بهره گیری از ظرفیت تشکل های مختلف، اظهار کرد: یکی از ضروریات 
حوزه صنعت ایجاد یك رگولاتوری است تا بتواند همانند سازمان تنظیم 
مقررات، پروانه و مجوزها را به اندازه و برابر با مارکتینگ صادر کند و نیاز 

به سازمانی فرابخشی است. 
وی گفت: البته این سازمان نباید به وفور پروانه صادر کند و این کار را 
اتاق بازرگانی به عنوان متولی بخش خصوصی می تواند انجام دهد. وی 
با انتقاد بر اینکه از ظرفیت اتاق های بازرگانی به درستی استفاده نکرده 
ایم و کار را در اختیار دولت قرار داده ایم، گفت: با این کار در عمل به 
نوعی می خواهیم بخش خصوصی همواره آویزان بخش دولتی باشد و 
تا زمانیکه این نگاه حاکم باشد، شرایط نامطلوب کسب و کار در کشور 

ادامه خواهد داشت. 
وی تاکید کرد: زمانیکه مجموعه حاکمیت به این نتیجه نرسد که امور را 
باید واگذار کند و صرفا با سیاست گذاری درست و قوانین ثابت، شرایط 
را برای تولید و بخش خصوصی مهیا کند، مشکات موجود همچنان 

پابرجا است.
به گفته بختیار، اتاق بازرگانی و اتاق تعاون یکی از ظرفیت های بسیار 
خوب کشور برای کاهش تصدی دولت هستند که متاسفانه از ظرفیت 
آنها استفاده نمی شود و به این دلیل سیاست های موجود به نتیجه

 نمی رسد و متاسفانه امروز در سال جهش تولید، شرایط خوبی پیش 
روی بخش تولید و صنعتگران کشور نیست.

از ظرفیت تشکل ها
به درستی استفاده نکرده ایم

سیدعبدالوهاب سهل آبادی، به نحوه قیمت 
گذاری دولت در حوزه سنگ اشاره کرد و گفت: 
لازم است در شورای معادن، رسیدگی بیشتری 
به امور سنگ و معدن و حل مشکات آنها شود. 
وی با تاکید بر تفویض اختیار به خانه های 
صمت و اختیارات بیشتر برای استان اصفهان 
با جایگاه مهمی که بویژه در صنایع مختلف 
ازجمله سنگ و معدن دارد، لزوم نگاه بیشتر در 
این زمینه را مطرح نمود و گفت: خوشبختانه، 
استاندار و مسئولان استان پیگیر اقدامات 
سودمندی هستند. رئیس خانه صمت ایران با 
ابراز گایه از قرارنداشتن بانك ها در کنار تولید 
در کل کشور، تاکید کرد: تولید کننده در ارتباط 
با نظام بانکی، امنیتی ندارد. زیرا، فرمولی که 
بانك در ارائه تسهیات به تولیدکننده تعریف 
بسیار  بهره 4۸درصد(،  )پرداخت  می کند 
غیرمنصفانه است و درواقع، بانك در کشور 
اسامی ما، نه تنها بعنوان اهرمی برای حمایت 
از تولید نیست، بلکه به جذب منافع سودجویانه 
بر  تاکید  با  وی  دارد.  توجه  غیرمنطقی  و 
مهندسی کردن قوانین، خاطرنشان ساخت: 

برخی قوانین به ضرر کشور و تولید هستند.

یارانه های کور
باعث هدررفت منابع 

سیدحسن قاضی عسگر، معاون هماهنگی 
و امور اقتصادی استانداری اصفهان، حضور 
نماینده مجلس شورای اسامی در این جلسه 
را زمینه ای برای اصاح و پایه ریزی امور لازم 
در عرصه صنعت و معدن عنوان کرد و در بیان 
نتایج مطالعات صورت گرفته بمنظور بررسی 
استانداری  در  اقتصادی  مشکات  و  علل 
گفت: چندوجهی بودن ارز، باعث مختل شدن 
فعالیت های اقتصادی، گسترش فساد مالی و 
افزایش قیمت ها شده است. همچنین، یارانه 
های کور، منابع کشور را هدر می دهند و در 
جایی که باید هزینه کنیم تا مشکات حل 
شود، منابعی در اختیار نیست. قاضی عسگر 
از مشکات فرش دستباف و نابودی این هنر- 
صنعت با سابقه دیرینه در کشور سخن راند و 
افزود: ۸0درصد مشکات بدلیل دستورالعمل 
بازگشت ۳ ماهه ارز حاصل از صادرات فرش 
است و اکنون این هنر در معرض نابودی قرار 
گرفته است. در واقع، صادرات فرش تقریبا 
متوقف شده و به کمتر از ۱0درصد کاهش 
یافته است. زیرا در صادرات فرش، حداقل ۲ 
سال برای فروش و برگشت پول لازم است. وی 
بخشی از مشکات فرش را مربوط به طراحی، 

عدم ارجاع پذیری طرح ها و تاثیر ویروس 
کرونا دنست و گفت: در حالیکه بسیاری از 
زنان سرپرست خانوار بدون بیمه به قالیبافی 
مشغول هستند، عدم هدفمندی یارانه های 
کور، موجب آسیب های بیشتری شده است. 
قاضی عسگر بیان کرد: هرچه دیرتر با موانع 
برخورد شود، مشکات تشدید می شوند و 
زنجیره ای از مسائل غیرقابل حل باقی می 
ماند. وی اذعان داشت: اقتصاد را بنحو درستی 
پایه ریزی نکرده ایم ولی به همت مردم تاش 
هایی صورت گرفته که هنوز کافی نیست. 
وی رقم بالای صادرات فراورده های نفتی و 
ضایعات توسط بخش خصوصی را یك مزیت 

دانست.

تمرکز بر اصلاح قوانین 
جعفر برکتین، رئیس هیات مدیره انجمن 
منشاء  و  ریشه  استان،  مهندسی  خدمات 
همه موارد فوق را مربوط به مجلس و قوانین 
نسنجیده دانست و خطاب به عضو کمیسیون 
گفت: ۵0درصد  مجلس  معادن  و  صنایع 
قوانین ناکارآمد را حذف کنید و در این دوره بر 
اصاح قانون متمرکز شوید. وی با ابراز گایه 
از تخصیص وام صندوق به کسی که جنس 
از خارج وارد می کند، گفت: اگر ارز اندکی 
برای تولید بخواهیم، باید خانه و زندگی خود 
را در وثیقه بگذاریم. بانك ها نیز صرفا بدنبال 
بازگشت پول هستند، کدام صنعتگری می 

تواند ۲۵درصد سود بدهد؟ 
وی با صحبت از نرخ تورم ۲00درصد، افزایش 
هزینه تولید و ورشکستگی صنایع، گفت: ایا 
چاره ای برای واحدهای صنعتی اندیشیده 
اید؟ این فعال عرصه صنعت با گایه از عملکرد 
بانکها، گفت: ستاد تسهیل دستور وام زودبازده 
می دهد ولی قانون بانکی بگونه ای است که 
درصورت عدم پرداخت بدهی در زمان معین، 
جریمه های تصاعدی و تبدیل بهره ۱4درصد 
به ۲4درصد تحقق یابد. برکتین از اخذ وام ۳ 
میلیاردی و بازپرداخت ۱۲ میلیاردی خبر داد 
و گفت: طبق محاسبات خود بانك، یك و نیم 

میلیارد اضافه تر از من دریافت کرده اند. 

ضرورت  تفویض اختیار 
صمت به استان ها 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت در 
استان اصفهان در این نشست با بیان رتبه 
های اول و دوم استان اصفهان در معدن و 
بازرگانی، گفت: راجع به استان  صنعت و 

اصفهان باید به فعالیت 9هزار واحد تولیدی، 
حدود  اجرا،  دردست  طرح  4هزارو۸00 
۱۳00 مجوز فعالیت معدنی و صادرات بیش 
از ۱۲60 قلم کالا توجه داشت و در بخش 
بازرگانی نیز فعالیت بیش از ۵۵0 اتحادیه و اتاق 
اصناف که بدلیل قوانین مناسب، مشکات 
کمتری در این حوزه داریم. وی از مشکات 
بعنوان دغدغه ای  اشتغال  فراوانی،ازجمله 
جدی نام برد و گفت: بانك های عامل علیرغم 
رتبه اول در جذب منابع و تبصره ۱۸، هنوز در 
تخصیص تسهیات بسیار سختگیرانه عمل 

می کنند.
ایرج موفق از ۱۸00 طرح بالای 60درصد 
پیشرفت فیزیکی که در انتظار تسهیات 
برای تکمیل پروژه های خود هستند، خبر 
داد و افزود: باید مشکات واحدهای تولیدی را 
در کارگروه مرتفع سازیم. وی با اشاره به اینکه 
آیین نامه اباغی بانك مرکزی، سرمایه ثابت و 
سرمایه در گردش است که سرمایه ثابت مورد 
توجه بانکها نیست، تاکید کرد: مجلس شورای 
اسامی باید روی سرمایه ثابت کار کند. موفق، 
با اذعان به اینکه استعام ساخت داخل و انجام 
ارزیابی در استان امکانپذیر است، لزوم تفویض 
اختیار به استان ها و اصاح قانون را مطرح 
کرد و گفت: در بخش های مختلف، ۲۲ مورد 
تقاضای تفویض اختیار داشته ایم. وی در 
ادامه به مشکات صنایع پتروشیمی اشاره 
کرد و گفت: توصیه شده که برای راه اندازی 
۳0درصد ظرفیت، مجوز بدهیم در حالکه اگر 
واحد صنعتی با 60درصد ظرفیت کار نکند، از 

رده واحد صنعتی خارج می شود.

تقویت سرمایه 
ثابت بانک ها 

سیدمحسن دهنوی، عضو کمیسیون صنایع 
و معادن در مجلس شورای اسامی، از لزوم 
احضار رئیس بانك مرکزی در مجلس برای 
مشکات دستورالعمل بازگشت ۳ماهه ارز 
حاصل از صادرات فرش، تقویت عملکرد بانك 
ها نسبت به سرمایه ثابت و رفع موانع بانکی 
برای دریافت تسهیات و وثیقه صحبت کرد 

و افزود: مدیر عامل های استانی بانك ها باید با 
تولید همراه باشند. وی اعام کرد: بانك هایی 
که با تولید همراه نیستند را معرفی کنید تا با 
آنها برخورد قضایی شود و یك ستاد تسهیل در 

سیستم بانکی راه اندازی شود.
وی در حاشیه این نشست در گفتگو با خبرنگار 
"نوسان" با ارزیابی مباحث مطرح و ضرورت 
هایی که در مجلس باید درنظر گرفته شود، 
گفت: این جلسه با محوریت خانه صنعت 
و معدن استان و حضور فعالان این حوزه و 
دستگاه های اجرایی برگزار گردید و با توجه به 
جایگاه ویژه استان اصفهان در صنعت و تولید و 
فرصت های بسیاری که در معدن وجود دارد، 
به مراتب مشکات نسبتا زیادی در سر راه 

تولید و صنعت وجود دارد.
دهنوی با اعام آنکه در بخش صنایع معدنی 
و مجوزهای امکان اکتشاف و به روز رسانی 
تکنولوژی برای صنایع سنگ و معدن باید 
تسهیات لازم فراهم گردد، برخی از مشکات 
را مستلزم ایجاد مصوبه های قانونی بیان کرد و 
افزود: مشکات در این زمینه از دو جنس 
هستند، برخی موارد مانند مجوز اکتشاف و 
بهره برداری نیازمند مصوبه قانونی هستند 
و در برخی موارد، نیاز به اصاح، پیگیری و 

نظارت بر اجرای درست قانون داریم.
 وی عدم هماهنگی سیستم بانکی با تولید 
را از مباحث مطرح عنوان نمود که مستلزم 
پیگیری و نظارت بر اجرای درست قانون 
و  تولید  فراوان  مشکات  دهنوی،  است. 
عدم بهره برداری منصفانه از نظام بانکی 
را مشمول تداوم جلسات در سطح ملی با 
کمك مجموعه های استانی عنوان کرد و 
گفت: متاسفانه این مسائل، سالهاست که 
ادامه دارد و باید استاندار و مسئولان استانی 
نیز در پیگیری این مشکات با مسئولان 
کشوری تعاملی مستمر داشته باشند. عضو 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس یازدهم، 
عملکرد مسئولان مالیاتی در استان اصفهان 
را مطلوب ارزیابی کرد و پیگیری تفویض 
اختیارات تشکل هایی مثل خانه صنعت و 

معدن را ضروری دانست.

در نشست صنعتگران و معدنکاران استان به میزبانی خانه صنعت و معدن استان اصفهان مطرح شد:

قوانين ضد توليد 
صنعتی ها بر اصلاح قوانین، تفویض اختیارات استانی، همسویی بانک ها با تولید تاکید دارند

 در نشســت فعــالان عرصــه ســنگ، معــادن و صنایــع 
ــه صنعــت و معــدن اســتان  ــه میزبانــی خان وابســته ب
اصفهــان و بــا حضــور عضــو کمیســیون صنایــع و معــادن مجلــس 
ــی و  ــاون هماهنگ ــت، مع ــدگان وزارت صم ــلامی، نماین ــورای اس ش
ــتان،  ــت در اس ــازمان صم ــس س ــتانداری و رئی ــادی اس ــور اقتص ام
ــدات  ــع و تهدی ــادن، موان ــنگ و مع ــع س ــد و صنای ــکلات تولی مش
ــه  ــار ب ــض اختی ــزوم تفوی ــوژی و ل ــانی تکنول ــه روز رس ــی، ب بانک
خانــه هــای صنعــت و معــدن در اســتان هــا مطــرح گردیــد. رئیــس 
خانــه صنعــت و معــدن اســتان اصفهــان، گفــت: بســیاری از واحدها 
ــد  بدلیــل فرســودگی و اســتهلاک ماشــین آلات خــود، نمــی توانن
اهــداف تولیــدی خــود را محقــق ســازند و حتــی برخــی واحدهــا 
ــاف  ــکلات اکتش ــه مش ــد. وی ب ــیده ان ــی رس ــه تعطیل ــه مرحل ب
معــادن و عــدم همــکاری منابــع طبیعــی و محیــط زیســت اشــاره 
کــرد و افــزود: ماشــین آلات بخــش معــدن بعنــوان صنایــع مــادر، 
ــا قدمــت کارکــرد بیــش از ۳۰ ســال، گاهــی بدلیــل کوچکتریــن  ب

قطعــه، متوقــف شــده و موجــب تعطیلــی کار مــی شــوند.
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جلسات  گفت:  اصفهان  نوسان:استاندار 
اقتصاد مقاومتی با تاکید و اولویت قرار دادن 
بهبود فضای اقتصادی و کسب وکار، اشتغال و 

سرمایه گذاری در استان برپا می شود.
عباس رضایی در چهل و هشتمین جلسه 
ستاد راهبری و مدیریت اقتصاد مقاومتی 
تاکید کرد: در این جلسات تمام همت اعضا 
و مدیران ستاد برای پیگیری موانع اجرا 

نشدن مصوبات جلسات قبلی تا حصول 
نتیجه ممکن و تصویب طرح های جدید 
مصوبات  از  یکی  وی  می شود.  گذاشته 
پیشین این ستاد را »پلت  فرم بانك زمان« 
اعام کرد و گفت: این طرح درحضور معاون 
فناوری رئیس جمهوری در شهرک علمی و 
تحقیقاتی اصفهان مطرح شد و مورد تایید 
قرار گرفت. استاندار اصفهان تصریح کرد: با 

پیگیری های صورت گرفته مسیر دریافت 
مجوز از طریق بانك مرکزی اعام شده که 
باید هرچه سریع تر پیگیری شود. وی با 
بیان اینکه این طرح یك نوآوری در زمینه 
بهبود فضای کسب وکار و اقتصاد محسوب 
می شود، گفت: باید از طریق تمام مجاری و 
دسترسی به مسوولان مربوطه برای دریافت 

مجوز این طرح اقدام شود.

استاندار اصفهان مطرح کرد:

رفع موانع کسب و کار اولویت اقتصاد مقاومتی در اصفهان



سال ششم/ شماره ۱۴۱/  ۱۸ شهریور ۱۳۹۹/ ۱۹ محرم ۱۴۴۲
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نوسان:  شهردار اصفهان در دیدار 
با رئیس موسسه فرهنگی اکو) نهاد 
همکاری های  سازمان  فرهنگی 
سابقه  به  اشاره  با  اکو(  اقتصادی 
تاریخی شهر اصفهان گفت: علاوه 
طول  در  پررنگ،  سبقه  این  بر 
سال های گذشته نیز رشد این شهر 
توسعه  جمله  از  زمینه ها  همه  در 
زیرساخت  توسعه  عمومی،  معابر 
ویژه  به  نقل عمومی  و  های حمل 
بسیار  عمومی  حمل ونقل  و  مترو 

پرشتاب بوده است. 
اداره  از  نقل  به  و  نوسان  گزارش  به 
ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، 
قدرت اله نوروزی با بیان اینکه نگاه ما 
نگاهی فرهنگی است و معتقدیم فرهنگ 
می تواند راه گشای بسیاری از امور باشد، 
تاکید کرد: در گذشته برای همکاری با 
اکو اعام آمادگی کرده ایم و باز هم اعام 
آمادگی می کنیم اما این موضوع پیگیری 
و تاش جدی اکو را نیز می طلبد. به 
به  تاکنون،  ماه پیش  از دو  گفته وی، 
ابتکار شهرداری اصفهان و با همکاری 
برگزاری  موضوع  خارجه  امور  وزارت 
شهرهای  شهرداران  ویدیویی  نشست 
جهت  اکو  سازمان  عضو  کشورهای 
بحران کرونا  با  مقابله  تجربیات  تبادل 
در حال پیگیری و اقدام است. شهردار 
برگزاری  پیشنهاد  همچنین  اصفهان 
هفته های فرهنگی شهرهای کشورهای 
عضو اکو در مقر این موسسه در ایران را 
مطرح کرد و گفت: این ابتکار می تواند 
با حضور شهرداری اصفهان و اکو اجرا 
شود و سایر شهرها نیز برای این موضوع 
اقدام کنند. نوروزی، سالن همایش های 
بین المللی اصفهان را ظرفیت بی بدیلی 
برای نشست های گوناگون سران و وزرای 
کشورهای عضو اکو دانست و گفت: اکو 
می تواند برنامه هایی را برای استفاده از 

ظرفیت این مرکز تدارک ببیند.
رئیس موسسه فرهنگی اکو که چندماهی 
را  اکو  فرهنگی  موسسه  ریاست  است 
برعهده گرفته است نیز در این جلسه از 
تمایل جدی خود برای احیای دفتر اکو 
در اصفهان خبر داد. "سرور بختی" افزود: 
برداشتن گام های عملی به جای تعریف 
کردن پروژه های بزرگ، راهکار اصلی هر 
تعاملی است و در این زمینه با شهردار 

اصفهان موافق هستم.
بختی، تصریح کرد: برای مثال، نشست 
شهرهای  شهرداران  مشترک  ویدئویی 
اصفهان،  شهرداری  ابتکار  به  اکو  عضو 
همکاری در زمینه گردشگری فرهنگی و 
سامت و برگزاری رویداد »نوروز بدون 
مرز« به میزبانی اصفهان با حضور سفرای 
کشورهای عضو اکو  در ایران می تواند از 

جمله این گام های عملیاتی باشد.
رئیس موسسه فرهنگی اکو با اشاره به 
عنوان  با  را  ایده ای  موسسه  این  اینکه 
»اکوآرت« در دستور کار قرار داده است 
تا شهری با عنوان پایتخت صنایع دستی 
منطقه اکو نامگذاری شود و فعالیت های 
مربوط به این حوزه را به پیش ببرد، افزود: 
ابتدا تصمیم بر این بود که تهران به عنوان 
مقر موسسه اکو این عنوان را کسب کند، 
کردم،  سفر  اصفهان  به  که  اکنون  اما 
باتوجه به تعداد هنرمندان صنایع دستی 
در این شهر و دو برند جهانی اصفهان در 
حوزه صنایع دستی از جمله شهر خاق، 
و  کند  تغییر  تصمیم  این  است  لازم 
اصفهان به عنوان »پایتخت صنایع دستی 
اکو« انتخاب شود. بنابراین ما بررسی این 
تغییر را در دستور کار قرار خواهیم داد. 

یگنازیو کاسیس« وزیر امور خارجه ســوئیس پس از دیدن اصفهان در سفر به ایران و 
بازدید از اماکن تاریخی و جاذبه های گردشــگری این شــهر، اصفهــان را »مروارید 
خاورمیانه« توصیف کرد.کاسیس بعد از دیدار از این شــهر در توئیتی نوشت: از شهر 
اصفهان مروارید خاورمیانه در جمهوری اسامی ایران دیدار کردم. آشنایی با فرهنگ 
و مردم یك کشور پیش شرط روابط خوب دیپلماتیك است. دیدار کاسیس از اصفهان 

بخشی از سفر دو روزه او به ایران برای دیدار با مقامات کشورمان بود.

رئیس شورای اسامی شهر اصفهان گفت: مسیر قانونی برای رسیدگی به ساخت هتل در 
مجاورت چهارباغ طی شده و ارتفاع مورد اعتراض طرفداران میراث تاریخی به کمیسیون 
ماده پنج فرستاده شــد؛ مقامات قضائی نیز در این خصوص ورود کردند و پروژه احداث 
هتل در حریم چهارباغ متوقف شده اســت. علیرضا نصراصفهانی، افزود: شورای شهر 
در کنار اداره کل میراث فرهنگی، خود را ملــزم به رعایت قوانین و مقررات می داند و هر 

ساخت وسازی در حریم آثار تاریخی انجام شود، مراحل قانونی خود را طی می کند.

خط قرمزمان حریم میراث تاریخی استلقبی که وزیر خارجه سوئیس به اصفهان داد

گزارش

گزارش

احیای دفتر اکو
 در اصفهان

آیین آماده باش عملیاتی طرح ستاد مهر ۹۹ برگزار شد؛

گزارش  تهیه  داد:  ادامه  اصفهان  شهردار 
تشخیص، یکی از ورودی های اصلی )منابع 
تاثیر  بررسی  است.  چشم انداز  اطاعاتی( 
کان روندها بر آینده شهر اصفهان دیگر ورودی 
) منبع اطاعاتی( موثر است. به همین منظور 
در اولین قدم از تدوین چشم انداز، هفته گذشته 
رویدادی با عنوان "جهان نما" با حضور نخبگان 

برگزار و چشم انداز شهر، ترسیم شد.  
نیز  ادامه  در  تصریح کرد:  اصفهان  شهردار 
رویداد "دورنما" با هدف آینده نگری اکتشافی 
برگزار خواهد شد؛ به این معنا که فهرستی از 
کان روندهای جهانی، روندهای منطقه ای و 
روندهای شهری اصفهان در حوزه های مختلف 
از جمله اقتصاد، محیط زیست، فناوری و ... 
تهیه می شود. رویداد "دورنما"، تحت هدایت 
شورای راهبری برنامه جامع شهر اصفهان و 
شورای عالی برنامه ریزی شهرداری و با محوریت 
معاونت برنامه ریزی شهرداری انجام می شود. 
اصفهان  دانشگاه  ابتکار،  این  علمی  مجری 
با همراهی سایر دانشگاه های کلیدی شهر 

اصفهان است و سازمان مردم نهاد دیده بان شهر 
در زمینه شناسایی و ارتباط با نخبگان با دورنما 

همکاری می کند.  
شهردار اصفهان تصریح کرد: بعد از اجرای این 
مراحل، تدوین بیانیه چشم انداز تحت هدایت 
شورای راهبری برنامه جامع شهر اصفهان و 
توسط معاونت برنامه ریزی شهرداری انجام 
می شود. وی گفت: شهروندانی که در فرآیند 
برنامه مشارکت داشته  باشند، عضو باشگاه 
شهر یاران خواهند بود و نقش آفرینی آن ها در 
تاریخ توسعه نصف جهان ماندگار خواهد شد. با 
هماهنگی دستگاه های ذی ربط تاش خواهیم 
کرد سند چشم انداز شهر اصفهان در اول آذرماه 
همزمان با روز اصفهان، رونمایی شود. نوروزی 
افزود: با پایان مرحله اول برنامه جامع، فراخوان 
انتخاب مشاور مرحله دوم در حال برگزاری 
است. برای تهیه برنامه ای در خور نصف جهان، 
شرایط  شدن  فراهم  صورت  در  شهرداری 
همکاری، از هیچ کمك مالی و فنی دریغ 

نخواهد کرد. 

رویکرد مشارکتي 
در تدوین برنامه

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی 
اصفهان  شهرداری  گفت:  اصفهان  شهردار 
از تیرماه سال ۱۳9۸ فرآیند تدوین برنامه 
پنج ساله آتی خود تحت عنوان برنامه اصفهان 
۱40۵ را آغاز کرده و در این مسیر جلسات 

مختلفی را با ذی نفعان برنامه برگزار کرده است.
علیرضا صادقیان اظهار کرد: از ابتدای سال 
9۸ شهرداری اصفهان با محوریت معاونت 
برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی فرآیند 
ارزیابی برنامه های پیشین خود شامل اصفهان 
9۵ و اصفهان ۱400 را آغاز کرد و پس از 
بررسی های متعدد و مشورت با مشاورانی از 
دانشگاه های مختلف کشور، فرآیند تدوین 
برنامه اصفهان ۱40۵ را مشخص کرد که از ۱4 
تیرماه ۱۳9۸ و با اباغ شهردار اصفهان به طور 
رسمی برای اعضای شورای عالی برنامه ریزی 
اصفهان ۱40۵ این فرآیند آغاز شد. معاون 
برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار 

اصفهان با اشاره به فرآیند تدوین برنامه، تصریح 
کرد: این فرآیند در سه فاز اصلی شناخت، 
تحلیل و تجویز برنامه ریزی و در انتها برنامه 
اصفهان ۱40۵ در دو قالب برنامه راهبردی 
و برنامه عملیاتی تدوین شد. وی با اشاره به 
مشخصات اصلی برنامه اصفهان ۱40۵، گفت: 
در فرآیند تدوین برنامه سعی شده ضمن جلب 
مشارکت حداکثری ذی نفعان در حوزه های 
مختلف از نظرات اساتید دانشگاه، خبرگان 
و مدیران شهری در دوره های مختلف، سایر 
دستگاه های اجرایی استان برای هماهنگی 
کاهش  و  آن ها  با  شهرداری  برنامه  بیشتر 
تعارضات استفاده شود. صادقیان با بیان اینکه 
در برنامه اصفهان ۱40۵ سعی شده به جای 
تمرکز بر اجرای برنامه های بخش های مختلف 
شهرداری و رصد آن، نتایج مورد انتظار در شهر 
اصفهان تعیین شده و هر یك از بخش های 
مختلف در راستای این نتایج فعالیت کنند، 
اظهار کرد: در نهایت میزان حصول به نتایج 
مورد ارزیابی و رصد قرار گیرد. وی ادامه داد: با 
همت تمام حوزه های شهرداری فرآیند تدوین 
برنامه اصفهان ۱40۵ در تیرماه سال جاری 
به اتمام رسید و پس از آن در مردادماه نیز در 
معاونان  با حضور  راهبری  جلسات شورای 
شهردار و مدیران شهرداری، برنامه بررسی شد  
و در شهریورماه در جلسات فشرده شورای عالی 
برنامه ریزی اصفهان ۱40۵ با حضور شهردار 

اصفهان برنامه مورد تصویب قرار گرفت.
گفتنی است، برنامه جامع شهر اصفهان براي 
اولین بار در کشور و به صورت پایلوت در شهر 
اصفهان با رویکرد مشارکتي تدوین خواهد شد. 
به این معنا که در تدوین این برنامه، سهم داران 
)ذی نفعان و ذی ضرران(، یعنی همه افراد و 
گروه هایی که چه مثبت و چه منفی به طور 
مستقیم یا غیرمستقیم از برنامه تاثیرپذیرفته یا 
بر آن تاثیر می گذارند، دخیل و سهیم خواهند 
بود. در ساختار جدید تدوین برنامه جامع نهاد 
شورای راهبری شکل گرفته است. این شورا، 
نهاد مشورتی شورای شهر و شورای عالی 
شهرسازی و معماری، و مسئول هدایت و 
نظارت بر روند تهیه برنامه توسعه شهر- منطقه 
اصفهان است. این شورا واحد تخصصی نیست 
بلکه منافع همه گروه ها، اشخاص حقیقی و 
حقوقی مانند اصناف، دانشگاهیان، نخبگان 
علمی، اقتصادی و رسانه ها را در برنامه توسعه 

شهر نمایندگی می کند.

شهردار اصفهان خبر داد:

رونمايی از برنامه جامع در روز اصفهان
برنامه جامع شهر اصفهان نخستین برنامه جامع کشور است که رویکرد مشارکتی در حال تدوین است

citizen

 نوسان: آیین آماده باش عملیاتی طرح ستاد مهر ۹۹ شهر اصفهان 
با حضور شهردار اصفهان، رییس پلیس راهور، رییس شورای شهر، 
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان و جمعی از مدیران شهری 
در مرکز کنترل ترافیک شهرداری اصفهان برگزار شد. در این آیین 
ناوگان حمل و نقل عمومی اصفهان شامل تاکسی، اتوبوس، مترو و 
... در 6 نقطه شهر مستقر و آماده باش بودند که با فرمان شهردار 
اصفهان و پلیس راهور عملیات طرح ستاد مهر ۹۹ را آغاز کردند. 
همچنین مدیرکل آموزش و پرورش، رییس شورای شهر و مدیران 
شهری زنگ نمادین آغاز سال تحصیلی جدید را به صدا درآوردند. 
قدرت اله نوروزی شهردار اصفهان در جلسه ای که به همین منظور برگزار 
شد ضمن تبریك بازگشایی مدارس، اظهار کرد: طی دوسال گذشته برنامه 
های خاصی برای بازگشایی مدارس ویژه ستاد مهر برگزار می شد اما شرایط 
کنونی همه برنامه ها در کشور و دنیا را تغییر داده و ما ناگزیر بودیم تغییراتی 
در برنامه ها ایجاد کنیم تا روند کار با خللی مواجه نشود. وی با بیان اینکه 
آموزش امری است که نمی توان آن را به طور طولانی تغییر داد، تصریح کرد: 
آموزش در مدارس از شنبه آغاز می شود و بسیاری از شهرهای جهان هم 

آموزش را شروع کرده اند. 

آموزش کشور 
در شرایط قرمز

شهردار اصفهان ادامه داد: حقیقت این است که شرایط کرونایی کشور شرایط 
قرمزی است و همه باید تاش کنیم تا پروتکل های بهداشتی به صورت دقیق 
رعایت شود، سیاست کان وزارت آموزش و پرورش این است که آموزش و 

مدارس بیش از این با تعطیلی مواجه نشود.
وی اضافه کرد: در این شرایط پرابهام، کار مدیران و مسئولین نیز سخت تر 
می شود و باید کار را به گونه ای پیش ببریم که اصل آموزش تداوم پیدا 
کند اما مراقبت های ویژه را نیز انجام دهیم. نوروزی با بیان اینکه طرح ستاد 
اجرایی مهر به صورت زنده در تمام نقاط شهر به صورت منسجم و یکپارچه 
در همه میدان های بزرگ شهر اجرا و بخش های مختلف حمل و نقل عمومی 
شهرداری هر کدام در میدانی مستقر شدند تا آغازگر این ستاد باشند، افزود: 
در آستانه ورود به مهر با شعار "یك شهر مهر" کار خدمت رسانی به دانش 
آموزان و دانشجویان را آغاز می کنیم و امیدواریم مدارس هم با بازگشایی پر 
از مهر شود. وی از آمادگی مترو و اتوبوسرانی و تاکسیرانی برای جابه جایی 
دانش آموزان خبر داد و افزود: از صبح تا شب مترو آماده خدمت است تا 
دانش آموزان را منتقل کند، همچنین ۸0 اتوبوس نو در کنار سایر اتوبوس ها 
به تازگی وارد ناوگان شهر شده و آماده خدمت رسانی است، سرویس های 
مدارس همه باید هماهنگ شوند تا به نحو مطلوبی خدمات رسانی کرده 
و خانواده ها با آرامش و بدون دغدغه فرزندان خود را به مدرسه بفرستند. 
شهردار اصفهان گفت: شهرداری همچون گذشته آموزش و پرورش را به 
عنوان یك رکن اصلی و مهم کشور حمایت می کند و هم اکنون نیز آماده 
این است تا با بسیج همه امکانات، آموزش و پرورش به کار خود ادامه دهد.  

ساعت کلاس های درسی
 ۳5 دقیقه است

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان نیز در این جلسه با بیان اینکه مسئولین 
شهری و سایر دستگاه ها و نهادها و در راس آنها استاندار اصفهان همکاری بسیار 
خوبی را با آموزش و پرورش داشته اند، اظهار کرد: امسال سال متفاوتی برای 
آموزش و پرورش است و از روز شنبه چراغ همه واحدهای آموزشی برای آموزش 
روشن شده است. این روشن شدن چراغ در سال های گذشته با همراهی بسیار 

خوب شهرداری، شورا و راهنمایی و رانندگی همراه بوده است.      
علیرضا اعتدادی با بیان اینکه شب گذشته دستورالعملی به ما رسید و تکلیف 
شد که در بازگشایی مدارس اصل بر دایر بودن کاس هاست، تصریح کرد: 
مدارس تحت هر شرایطی باز است، وضعیت زرد برای همه استان ها اباغ 
شده و مدیران همه واحدهای آموزشی موظف هستند گروه بندی، زوج و فرد 
کردن و تقسیم بندی های دانش آموزان در مدارس پرجمعیت را انجام دهند 
و در مدارس کم جمعیت و کم تراکم مانند روستاها مدارس برای همه دانش 
آموزان دایر است. وی اضافه کرد: مدارس شهری و مدارسی که جمعیت 
زیادی دارند طبق برنامه ای که به آنها اعام می شود از شنبه در مدارس 
حضور می یابند، ساعت کاس های درسی ۳۵ دقیقه است و امیدواریم ظرف 
یك هفته آینده اعتماد خانواده ها جلب شود. مدیرکل آموزش و پرورش 
استان اصفهان تاکید کرد: ما در میدانی قرار داریم که پر از تاریکی و ابهام 
است و نمی دانیم کرونا تا چه زمانی در کشور است اما آموزش هم مانند 

سامت برای ما باید مهم باشد.     

 ایمن سازی شهر 
برای دانش آموزان  

رییس پلیس راهور استان اصفهان در ادامه این نشست با بیان اینکه هدف 
همه دستگاه ها این است که همانند سال های گذشته شروع خوب و با 
نشاطی را برای دانش آموزان رقم بزنند، اظهار کرد: با تدبیر خوب مدیران 
شهری امروز این اتفاق رقم می خورد و مانند سنوات گذشته با تمام توان در 
خدمت دانش آموزان عزیز خواهیم بود. سرهنگ محمدرضا محمدی تصریح 
کرد: امیدواریم مانند سال های گذشته که حادثه ناگواری برای سرویس های 
مدارس نداشتیم امسال نیز بدون هیچگونه حادثه ناگواری دانش آموزان با 
آرامش کامل سرکاس های خود حضور پیدا کنند. وی بیشترین دغدغه 
پلیس راهور را سرویس های مدارس ذکر کرد و افزود: عدم ساماندهی و 
سازماندهی سرویس های مدارس ممکن است مشکاتی را برای شهر و 
شهروندان ایجاد کند البته ما کم کاری نخواهیم داشت و تمام تاش خود را 

می کنیم تا بدون مشکل ترافیك را کنترل کنیم. 

همکاری بین دستگاهی
برای آسایش خاطر خانواده ها

شهردار اصفهان گفت: با پایان مرحله اول تدوین برنامه جامع شهر اصفهان، فراخوان انتخاب مشاور مرحله 
دوم اعلام شده و با طی این مراحل سند چشم انداز شهر اصفهان در اول آذرماه روز اصفهان، رونمایی می شود. 
 قدرت اله نوروزی با اشاره به اینکه برنامه جامع شهر اصفهان نخستین برنامه جامع کشور است که بعد از نزدیک به نیم قرن با 
رویکرد مشارکتی در حال تدوین است، اظهار کرد: گزارش تشخیص این برنامه با مشارکت نزدیک به دو هزار نفر از شهروندان و 
نخبگان و کارشناسان دستگاه های مختلف و از طریق برگزاری جلسات هم اندیشی با این گروه ها به پایان رسیده و در حال تدوین 

چشم انداز شهر اصفهان هستیم.   

گزارش
گروه شهری

مديريت سابق بايد پاسخگو باشد
رئیس کمیسیون اجتماعی و محیط زیست شورای اسلامی شهر اصفهان:

و  اجتماعی  کمیسیون  نوسان:رئیس   
محیط زیست شورای اسامی شهر اصفهان 
گفت: تأمین نشدن پیش پرداخت خرید ۳۵0 
اتوبوس در دوره مدیریت سابق، شاید براساس 
دلایلی موجه بوده و شهرداری در آن زمان دچار 
تنگناهای اقتصادی بوده است بنابراین نمی توان 
آنان عملکرد مدیریت  بدون شنیدن دلایل 
سابق را نقد کرد و باید فرصت برای آن ها نیز 
وجود داشته باشد تا از موضع خود دفاع کرده و 
مشخص کنند چرا تفاهم نامه خرید ۳۵0 اتوبوس 
برای اصفهان به مرحله تبدیل شدن به یك 
قرارداد رسمی نرسیده است. کوروش محمدی 
اظهار کرد: اگر دلایل موجهی برای پرداخت 
نشدن پیش پرداخت وجود داشته، این امر قابل 
دفاع است ولی اگر امکان پرداخت پیش پرداخت 
خرید ۳۵0 دستگاه اتوبوس برای اصفهان وجود 
داشته، باید مدیریت سابق پاسخگو باشد چرا 

مبالغی که تعهد شده، پرداخت نشده است.
محمدی تصریح کرد: این تفاهم نامه ابتدای دوره 
پنجم از نظر طرف مقابل، یعنی شرکت سازنده 
اتوبوس ها یك تفاهم نامه فسخ شده بود بنابراین 
بدیهی است که آن ها از حق قانونی خود با تکیه بر 

یکی از بندهای تفاهم نامه و با توجه به اینکه ریالی 
از مبلغ پیش پرداخت محقق نشده، تفاهم نامه 
را ادامه ندهند. وی تاکید کرد: مدیریت شهری 
خیلی تاش کرد که شرکت سازنده را به تداوم 
تفاهم نامه ترغیب کند اما این شرکت نپذیرفت و 
این قرارداد را لغو کرد.رئیس کمیسیون اجتماعی 
و محیط زیست شورای اسامی شهر اصفهان 

همچنین با تاکید بر اینکه نباید زحماتی که 
در این سه سال در حوزه حمل ونقل عمومی 
اصفهان انجام شده را نادیده بگیریم، ادامه داد: 
مدیریت شهری در حد توان تکالیف خود را در 
قبال حمل ونقل عمومی انجام داده و از زمان آغاز 
بکار دوره پنجم نگاهی ویژه به ارتقای سطح رفاه 
شهروندان در تمام حوزه ها از جمله در حمل ونقل 

عمومی بر شورای شهر حاکم بوده است. وی 
گفت: اقدامات این دوره در حوزه حمل ونقل 
عمومی شاید در طول تاریخ مدیریت شهری 
اصفهان کم سابقه باشد و شورا با تصویب لوایح و 
طرح های پیشنهادی برای توسعه حمل ونقل، 
راه را برای تبدیل شهر به کارگاهی عمرانی در 
جهت توسعه حمل ونقل عمومی تسهیل کرد.



سال ششم/ شماره ۱۴۱/  ۱۸ شهریور ۱۳۹۹/ ۱۹ محرم ۱۴۴۲
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اقتصادنامه

 نوســان: آخرین بــرآورد حاکی از 
بازگشت رشــد به اقتصاد ایران در سال 
۱400 و تجربه رشد ۲ درصدی است اما 
چقدر می توان به تحقق این پیش بینی 
خوشبین بود؟ خوش بینی ای که هم در 
دین توصیه شده و هم فاسفه بزرگ در 
موجودیت انسان آن را یك اصل می دانند 
و اینکه انســان ها باید بــا امید زندگی 
کنند اما واقعیت ها و جهت گیری های 
اقتصادی تعیین کننده راهبردی است 

که باید مدنظر دولت ها قرار گیرد. 
وقتی از رشد اقتصادی سخن می گوییم 
باید یکسری الزامات را مورد توجه قرار 
دهیم. امروزی که از هر لحاظ در تحریم 
همه جانبه قرار داریم و بافت کشاورزی، 
صنعتــی و معدنی مــا آمادگی جهش 
داشته اســت. اگر قید رشد اقتصادی را 
به کار می بریم، باید ببینیم آیا اشــتغال 
هم صورت گرفته؟ نرخ بیکاری کاهش 
پیدا کــرده؟ اگــر افزایــش نقدینگی 
موجب رشد اقتصادی شده باید الزامات 
یا مستنداتش را ارائه کنیم که چقدر در 
تولید نشسته؟ بانك مرکزی و مرکز آمار 
در پایان ســال 9۸ تورم را 4۱/۲ درصد 
اعام کرد و میانگین نقدینگی دوساله 
97 و 9۸ نیز ۲7 و نیم درصد اعام شد. 
باید دید آیا رشد تولید متناسب با رشد 
نقدینگی بوده؟ رشــد تولید ناخالص 
داخلی در سال 9۸ حدود هفت درصد 
منفی بوده و وضعیت ســرمایه گذاری 
سال 9۸ نسبت به ســال 97 نیز منفی 
بوده و در پنج ماهه سال 99 میزان اخذ 
پروانه ساخت وساز کاهش چشمگیری 
داشته. درحالی که رشد باید مستندات 
خود را بیان کند و »آنچه عیان است، چه 
حاجت به بیان است« در اینجاست که 
می گنجد. کاهش نرخ اشتغال و افزایش 
نرخ بیکاری و تورمی که کاســته نشده 
در کنار خوش بینی نســبت به تحرک 
اقتصاد که خواســته ای همگانی است، 
قــرار دارد و واقعیت های اقتصاد چیزی 
غیر از خوش بینی را به تصویر می کشد. 
شاخص دی ماه سال گذشته ۳۳0هزار 
بوده، چه اتفاقی در اقتصاد صورت گرفته 
که شاخص یکباره به دومیلیون رسید و 
وقتی 400هزار تا پایین آمد عزا و واویا 
گرفتیم کــه ریزش عجیــب و غریبی 
در بازار ســرمایه و بورس اتفاق افتاده! 
درحالی که اصا نباید به آن شــاخص 
می رسید و شاخص کنونی هم با لباس 
بازار سرمایه جور درنمی آید. دولت به 
عنوان تاجر باید قیمت دارایی خود را 
بالا می برد تا آن را خوب بفروشد ولی از 
ظرفیت و پتانسیل درونی بازار سرمایه 

استفاده نشد. 
حتی یك ریال هم در تولید ننشســت، 
دســت به دســت و ســفته بازی شد. 
ســال جهش تولید در تحریم کامل با 
وضعیتی که خیلی از اقام وارد نمی شد 
و تعرفه های بالای واردات، همه چیز را 
برای رشد تولید آماده کرده بود اما فقط از 
مسئولان صنایع شیر سوال کنید میزان 
وضعیت تولید و سرانه مصرف چقدر در 
جامعه کاهش یافته؟ آیا رشد اقتصادی 
معیشــت و ســفره مردم را کوچك تر 

می کند؟
 بگذاریم دولت و مجلس با واقعیت هایی 
که هست قدمی برای معیشت، درآمد، 
اشتغال و سرمایه گذاری مردم بردارند. 
وقتی میزان سرمایه گذاری در حداقل 
بوده اما انتظار رشد اقتصادی داریم؟ اینها 
سوالاتی است که باید سیاسیون پاسخ 
دهند و با اینکه تحقق رشــد اقتصادی 
خواسته ماست اما متاسفانه واقعیت ها 

غیر از این است.

 تلگرامنوشت     

متوسط حقوق کارکنان دولت طی 6 سال اخیر رشدی چهار برابری را تجربه کرد و 
حداقل حقوق از 47۵ هزار تومان به دو میلیون و هشتصد هزار تومان رسید. به گزارش 
خبرآناین، بر اساس اعام سازمان برنامه و بودجه متوسط حقوق کارمندان دولت از 
حدود یك میلیون و پانصد هزار تومان در  سال 9۲ به 6میلیون و صد هزارتومان در  سال 
9۸ رسیده است.  بر این اساس متوسط حقوق کارکنان دولت در این دوره زمانی رشد 

چهار برابری داشته است.

حداقل و حداکثر حقوق کارکنان دولت چقدر است؟
طبق گزارش بانك مرکزی متوسط قیمت خرید و فروش یك متر مربع زیربنای واحد 
مسکونی معامله شده در شهر تهران ۲۳۱,۱ میلیون ریال بود که نسبت به ماه قبل و ماه 
مشابه  سال قبل به ترتیب معادل ۱0.۵ و 77.4 درصد افزایش دارد. به گزارش ایلنا، تعداد 
معامات آپارتمان های مسکونی شهر تهران در مرداد  سال ۱۳99، به 9.۱ هزار واحد 
مسکونی رسید که نسبت به ماه قبل و ماه مشابه  سال قبل به ترتیب ۳۵.4 درصد کاهش 

و ۱7۵.۸ درصد افزایش دارد.

میانگین نرخ هر مترمربع به ٢٣ میلیون رسید

آنچه 
عیان است. . . 

اقتصاد ایران در هفته ای که گذشت؛

 نوسان: خروج سرمایه ها از بازار سرمایه و افزایش احتمال »انفجار 
نقدینگي« به خصوص پس از چند روز متوالي سقوط شاخص بورس 
بیش از پیش جدي به نظر مي رسد. نگراني ها در خصوص اثر خروج 
۱۰۰ هزار میلیارد تومان نقدینگي وارد شده به بورس بر سایر بازارها 
هر روز بیشتر مي شود. هر چند رییس کل بانک مرکزي وقوع »انفجار 
نقدینگي« را به کل رد مي کند. اما به نظر مي رسد، نوعي سردرگمي 
در سیاست گذاري هاي پولي در شرایط روشن بودن موتور نقدینگي 
براي دستیابي به نرخ هاي از پیش هدف گذاري شده برخي شاخص هاي 
اقتصادي وجود دارد. شرایط فعلي کشور و بیم »انفجار نقدینگي« و 
روبه رو شدن با »ابر تورم« آنقدر نزدیک است که کارشناسان از هر 
جناحي نسبت به بیانیه همتي موضع گیري کردند. آنچه می خوانید 
برجسته ترین نکاتی است که توجه اقتصاددانان ایرانی را در هفته قبل 

به خود معطوف کرد؛
رشد نقدینگي کار امریکا نیست

محمد طبیبیان در کانال تلگرامي خود نوشت »از یك مدیر که باید بر اساس 
شأن علمي و تجربي بر مسندي نشسته باشد، انتظار نمي رود شیوه اي را پي 
بگیرد که تنها ابزارش سرزنش خارجي ها و متهم کردن منتقدان داخلي به 
همکاري با خارجي ها است. به روند نقدینگي در سال هاي مختلف عنایت کنید 
اگر نشان از انفجار نیست، نشان از چیست؟ تورم هاي فزاینده سال هاي اخیر 
گویاست. لازم نیست تورم هزار درصد شود تا به ابرتورم برسیم. تمامي این 
تذکر براي جلب  توجه به عواقب برخي شیوه ها و سیاست هاست که تورم زا 
بوده است.« این اقتصاددان به بحث توطئه براي افزایش انتظارات تورمي نیز 
اشاره کرد و خطاب به رییس کل بانك مرکزي با اشاره به کنترل پایه پولي، 
مدیریت اهرم هاي ضریب فزاینده پولي، مدیریت سیستم بانکي و جریان اعتباري 
به عنوان ابزارهاي در دست مدیریت پولي نوشت:»رییس کل بانك مرکزي به 
عنوان یك مدیر سیاسي نیز باید بتواند خواسته هاي دیگر سیاسیون را کنترل 
کند و اجازه ندهد بر پایه موجودي هاي موهوم ارزي و ارز هاي غیرقابل فروش، 
ریال چاپ شود.« به نظر مي رسد، مطلب طبیبیان در حمایت از اقتصادداناني 
است که هشدار داده بودند اگر دولت نخواهد کسري بودجه را از مسیر انتشار 
اوراق جبران کند و به روش هاي گذشته روي آورد، اقتصاد ایران در مسیر ونزوئا 

قرار مي گیرد.
میزان نرخ تورم است

در حالی که اقتصاددانان نسبت به روند فزاینده متغیرهای پولی مانند رشد پایه 
پولی و نقدینگی هشدار می دهند و سیاستگذار را نسبت به احتمال شکل گیری 
تورم های بالا و حتی ابرتورم آگاه می کنند، بانك مرکزی هم دست به استفاده 
از ابزارهای جدیدی مانند اوراق بدهی و اوراق ودیعه  زده و با دستکاری نرخ 
سود، قصد دارد تورم امسال را تا سطح ۲۲ درصد پایین بیاورد. داود سوری، 
اقتصاددان، معتقد است بانك مرکزی این ریسك را پذیرفته اما انتخاب شاخص 
تورم و هدف گذاری آن برای بازیابی اعتماد از دست رفته، انتخاب خوبی است 
چون از نظر مردم این تورم است که مشخص می کند باید به سیاستگذار پولی 
اعتماد کرد یا نه.این اقتصاددان می گوید: هر فردی که در جایگاه هدایت بانك 
مرکزی قرار می گیرد، باید با کل مجموعه سیاستگذاری اقتصادی همکاری کند 
و این مجموعه هم یکسری بایدها و نبایدها را به بانك مرکزی تحمیل می کند. 
وی تاکید دارد: از نظر من رویکردی که بانك مرکزی اخیراً در پیش گرفته است 
و حداقل اعام می کند که قصد دارد از چه ابزاری برای کنترل نقدینگی و تورم 
استفاده کند، رفتاری مناسب است. اما اینکه بانك مرکزی برای اولین بار یك 

نقطه هدف تورمی در یك  سال معین و اعام کرده، رویکردی مبارک است.

به شرطی که انحصاری نباشد
محمدمهدی بهکیش، اقتصاددان سرشناس معتقد است تجارب تاریخی حاکی 
از آن است که اتکا به یك قطب سیاسی در جهان وابستگی می آورد و باید در 
دیپلماسی تعادل ایجاد کرد تا بتوان از رقابت قدرت ها بهره برد. به اعتقاد بهکیش 
در جهان امروز یا باید مانند چین آنچنان قدرتمند شویم که خواسته هایمان 
را عملی کنیم یا باید با قدرت های بزرگ شطرنج تعادل بخش بازی کنیم تا از 
تحمیل خواسته های این طرف یا آن طرف مصون بمانیم. او تاکید دارد: ارتباط 
نزدیك با چین به نفع اقتصاد است به شرطی که قرارداد انحصاری نباشد و فضا 
برای رقابت با چین وجود داشته باشد. شرط دوم اینکه امتیازات اقتصادی با آنچه 
چین به دست می آورد هماهنگ باشد و بدنه کارشناسی کشور نسبت به آن 
قانع شود تا بای قراردادهای استثماری گذشته در آن تکرار نشود. سوم اینکه 
سرمایه گذاری محیط کسب وکار مناسب می خواهد. اگر فضا مناسب نشود فقط 
قراردادهای انحصاری دولتی اجرا می  شود. چهارم سرمایه گذاری در کشور نیاز به 
روابط بین المللی مناسب دارد، فقدان این روابط هزینه سرمایه گذاری ها را بسیار 

بالا می برد و فایده آن را برای کشور کاهش جدی می دهد.

کارگر ساختمانی صادر می کنیم
احسان سلطانی، اقتصاددان با اشاره به اینکه کشور در سال 97 و 9۸ حدود ۱۸0 
میلیارد دلار صادرات نفت و کالا داشته و با وجود تحریم ها ۱00 میلیارد دلار 
ذخایر ارزی در کشور وجود داشته است گفت: در مقابل، رقم واردات کشور در 
دو سال گذشته با وجود قاچاق و موارد دیگر ۱00 میلیارد دلار بوده و مبلغی 
حدود 60 تا ۸0 میلیارد دلار سرمایه از کشور خارج شده است. به گفته سلطانی 
ما به جایی رسیده ایم که کارگر ساختمانی صادر می کنیم. وی تصریح کرد: الان 
کارگران ما در عراق کارگر ساختمانی هستند، با این شرایط وضعیت استادی که 
۳ سال پیش ماهی ۲هزار دلار حقوق می گرفته و الان ماهی ۳00 دلار می گیرد 
مشخص است، با این شرایط هیچ انگیزه ای برای اینکه بماند ندارد. نیروی انسانی 
ماهر و متخصص ما به دلیل این شوک های ارزی و ناامنی های اقتصادی در حال 

مهاجرت است، اینها سرمایه های مهمتری از ارز و کالا و ... هستند.
سلطانی خاطرنشان کرد: امروز ما اقتصادی داریم که به شدت وامانده، به شدت 
سقوط کرده و به شدت عقب مانده است و بر اساس پیش بینی های انجام شده 
تا سال ۱404 وضعیت اقتصاد نمی تواند به حالت ده سال پیش برگردد؛ علت 
اصلی آن هم شوک های ارزی، غارت اقتصاد توسط خصولتی ها و برخی بانك های 

خصوصی است.

بیم انفجار نقدینگي

ــان  ــا بی ــان ب ــن اصفه ــرکت ذوب آه ــرداری ش ــره ب ــاون به مع
گزارش

گروه   بازرگانی
اینکــه سیاســت موجــود وزارت صمــت، جلوگیــری از واردات ریل 
متــرو و راه آهــن بــه کشــور اســت، گفــت: شــرکت ذوب آهــن اصفهــان بــا توجه 
بــه نیــاز داخــل امســال تمرکــزی بــر صــادرات ریــل نخواهــد داشــت، امــا از نظر 
کیفیــت ریــل تولیــدی مطابــق اســتانداردهای جهانــی، هیــچ محدودیتی نــدارد. 
ــن شــرکت و  ــل ای ــن وضعیــت تولیــد ری مهــرداد تولائیــان، در خصــوص آخری
دریافــت گواهینامــه اســتاندارد ملــی ایران بــرای تولیــد آن، اظهــار کــرد: در حال 
ــل  ــه ری ــت ک ــا EN۱۳6۷۴ اس ــتفاده در دنی ــورد اس ــل م ــتاندارد ری ــر اس حاض
تولیــدی ذوب آهــن نیــز مطابــق بــا آن اســت و هفتــه گذشــته نیــز موفــق بــه 

دریافت گواهینامه استاندارد ملی برای ریل خود شد. 

تمرکزمان بر تامين ريل کشور است
معاون بهره برداری شرکت ذوب آهن اصفهان:

تولاییان با تاکید بر اینکه از نظر کیفیت امکان 
صادرات محصول ریل ذوب آهن وجود دارد، 
گفت: با توجه به نیازهای داخل کشور و 
قراردادهای موجود ذوب آهن برای تحویل 
ریل، این شرکت در سال جاری برنامه ای 
برای صادرات ریل خود ندارد و با توجه به 
تعهدات موجود اولویت ذوب آهن تامین نیاز 
داخل است، تا وزارت راه و شهرسازی ناچار به 
واردات ریل نشود. معاون بهره برداری شرکت 
ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه حتی تا نیمه 
نخست سال آینده نیز شرکت ذوب آهن 
تعهد تحویل ریل برای 6 محور مهم کشور 
را در دستور کار خود قرار دارد، اظهار کرد: 
با توجه به سیاست وزارت راه و شهرسازی بر 
توسعه حمل و نقل ریلی، شرکت ذوب آهن 
در حال حاضر با توجه به نیازهای موجود 
درصد  تواند ۱00  می  آهن  ذوب  کشور 
نیازهای ریلی داخل را تامین کند و در این 
خصوص با وزارت راه و شهرسازی در تعامل 
و هماهنگی کامل قرار دارد. وی افزود: شرکت 
ذوب آهن اصفهان اکنون برای تمام پروژه 
هایی که تا یك سال و نیم آینده در برنامه 

وزارت راه و شهرسازی است، قرارداد منعقد 
کرده و ماهانه با دستور این وزارتخانه برای 

محورهای مختلف ریل را ارسال می کند. 
تولائیان با تاکید بر اینکه در حال حاضر 
شرکت ذوب آهن تنها تولیدکننده ریل در 
با وجودی  است، خاطرنشان کرد:  کشور 
که ذوب آهن رقیبی در تولید ریل ندارد، 
به عنوان تنها فروشنده به بورس کالا ورود 
قیمت  براساس  خریداران  و  است  کرده 
تعیین شده در بورس کالا محصول مورد 
نظر خود را خرید می کنند. وی تاکید کرد: 
برای اینکه در حق خریداران اجحاف نشود 
و ذوب آهن متهم به انحصار نشود، ریل 
تولیدی این شرکت در بورس کالا عرضه و 
فروخته می شود. وی با بیان اینکه قرار است 
تا پایان امسال ذوب آهن براساس مجموعه 
قراردادهای خود ۱00 هزار تن ریل را تحویل 
دهد، اظهار کرد: در حال حاضر تولید ماهیانه 
ریل ذوب آهن ۵ هزار تن است، اما به نظر می 
رسد تا پایان ماه جاری، بالای 7000 هزار تن 
تولید ریل داشته باشیم و پیش بینی می شود 
در نیمه دوم امسال تولید ماهانه ریل در ذوب 

آهن بین 7 تا ۱0 هزار تن افزایش یابد. وی 
با بیان اینکه سیاست موجود وزارت صمت، 
جلوگیری از واردات ریل مترو و راه آهن به 
کشور است، اظهار کرد: اگر هر مجموعه ای 
تمایل به واردات ریل داشته باشد تا زمانی که 
شرکت ذوب آهن تاییدیه کتبی آن مبنی بر 
نداشتن شرایط تولید آن و .... را صادر نکند، 
وزارت صمت نیز مجوز واردات ریل را نخواهد 

داد.
تولائیان با بیان اینکه پیش از این، ریل از 
روسیه، هند، چین، ترکیه و ... وارد کشور می 
شد، تاکید کرد: در حال حاضر واردات ریل به 
کشور نداریم و این موضوع موجب جلوگیری 

خروج ارز از  کشور می شود.
وی در مورد ورود ذوب آهن برای تامین ریل 

راه آهن قطار سریع السیر اصفهان- تهران، 
اظهار کرد: ریل تولید ذوب آهن برای خطوط 
پرسرعت ذوب آهن قابل استفاده است و 
جای هیچ نگرانی وجود ندارد و ریل مورد 
نیاز این پروژه مطابق استاندارد تولیدی ذوب 

آهن است.
آهن  ذوب  شرکت  برداری  بهره  معاون 
اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر وزارت 
راه اجرای پروژه راه آهن 6 محور کشور را 
در دست اجرا دارد، اظهار کرد: ذوب آهن 
اصفهان تامین کننده ریل این 6 محور است 
و به نظر نمی رسد، ریل گذاری خط پرسرعت 
اصفهان- تهران به امسال برسد، اما ریل مورد 
نیاز این پروژه در محدوده توان شرکت ذوب 

آهن است.

سرپرســت اداره کل تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی اســتان اصفهــان با بیــان اینکــه وزارت کار به 
گزارش

گروه   بازرگانی

دنبــال تدویــن بســته جدیــد بــرای ایجــاد مشــاغل جدیــد بعــد از کرونــا اســت، گفــت: یکی 
ــا اســت و در ایــن راســتا اعتبــار ۱۲  از سیاســت هــای مــا توســعه مشــاغل خــرد و خانگــی بعــد از کرون

میلیارد تومانی در اختیار استان اصفهان قرار گرفته است.

مشاغل خانگی؛ محور توسعه پساکرونا
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان:

کانی با تاکید بر ضرورت تقویت آموزش 
این  با  گفت:  کارآفرینی،  و  اشتغال  جهت 
رویکرد در حال متمرکز کردن آموزش حوزه 
کار و ساماندهی این موضوع هستیم و به 
همین منظور از ظرفیت تشکل ها و دانشگاه ها 
استفاده خواهیم کرد چرا که تا روابط اجتماعی 
کارگر و کارفرما را به نقطه تعادل برسانیم نمی 
توانیم شاهد کاهش تنش ها بین آنها باشیم. 
کانی اظهار کرد: از ابتدای شهریور امسال 
درخواست بیمه بیکاری در ۱0 شهرستان 
الکترونیکی شده و به طور رسمی از هفته دولت 
رسیدگی به پرونده های آنها الکترونیك است و 
کارگران و کارفرمایان نیاز به شکایت حضوری 
برای ارائه دادخواست خود ندارند. وی با اشاره 

به حوزه تعاون گفت: تعاون به عنوان یك مدل 
کارآفرینی مطرح است که ۲.9 شرکت تعاونی 
در دنیا ۲۸0 میلیون نفر اشتغال دارند و این 
شیوه اشتغال مردم محور است. سرپرست اداره 
کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
با بیان اینکه در کشور 94 هزار و ۱۵۱ شرکت 
تعاونی داریم، تاکید کرد: مطابق قانون اساسی 
کشور، سهم تعاون در اقتصاد کشور باید ۲۵ 
درصد باشد درحالی که که این عدد در اقتصاد 

ما تنها ۵ درصد است.
به گفته سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه 
درصد  آورد ۸4  اصفهان،  استان  اجتماعی 
تعاونی های استان، شخصی و ۱6 درصد دیگر 
مربوط به تسهیات بانکی است. کانی با 

اشاره به اینکه سامانه جامع و هوشمند بخش 
تعاون در کشور راه اندازی شده است، ادامه 
داد: برای توسعه بخش تعاون یك صندوق 
سرمایه گذاری خطرپذیر راه اندازی شده تا 
از استارتاپ هایی که در قالب شرکت تعاونی 
فعالیت می کنند، حمایت شود، همچنین چند 
خط اعتباری با رقم ۲00 میلیارد تومان از سوی 
بانك توسعه و تعاون برای آنها بازگشایی شده 
است. وی همچنین گفت: برای بهبود شرایط 
تعاونی ها در استان اصفهان ایجاد شورای حل 
مشکات تعاون را در دست ایجاد داریم و برای 
رشد و توسعه مشاغل جدید، مرکز نوآوری و 

توسعه تعاون را ایجاد خواهیم کرد.
در  کارآفرینی  و  اشتغال  خصوص  در  وی 

استان، گفت: رویکرد من در این اداره اشتغال و 
کارآفرینی است، البته دولت برای نخستین بار 
در وزارت کار رویکرد علمی اشتغال و کارآفرینی 
را مطرح کرد، چرا که در چند دهه اخیر نقش 
وزارت کار تنها توزیع منابع بود که این نگاه به 
مدیریت حوزه اشتغال تبدیل شده است که باید 
اقداماتی در راستای تغییر مدیریت و سیاست 
ها انجام دهیم.سرپرست اداره کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه 
امروز اشتغال نیروی انسانی تغییر کرده است، 
تاکید کرد: در حال حاضر اقدامات ما در اداره 
کار مربوط به حوزه سرمایه نیروی انسانی، 

تجهیزات و مدیریت است.
وی با تاکید بر اینکه در حوزه سرمایه مشکل 
واحدها، تامین نقدینگی است، گفت: در این 
راستا برای نخستین بار رفتن تابلو شرکت های 
کوچك و متوسط در فرابورس مهیا شده و ما 
در اصفهان به عنوان اولین استان گروه تسهیل 
پذیرش شرکت های کارآفرین در حوزه سرمایه 
را تشکیل داده ایم تا مشکات موجود در این 

مسیر را مرتفع کنیم.
کانی همچنین با اشاره به تفاهم نامه این 
اداره با اتاق بازرگانی اصفهان، گفت: در بحث 
نیروی انسانی با کمك اتاق بازرگانی طرح 
آموزش مقرری بگیران نیروی بیکار را اجرا 
و به دنبال شناسایی ظرفیت های آنها برای 
بازگشت به اشتغال هستیم. وی همچنین در 
خصوص شاخص نرخ بیکاری استان، اظهار 
کرد: شاخص نرخ بیکاری استان اصفهان در 
زمستان ۱۳9۸ نسبت به زمستان 97، معادل 
۱.7 درصد کاهش داشته است، اما متاسفانه 
افرادی که نسبت به اشتغال دلسرد و از بازار 
کار خارج شده اند، رو به افزایش است و به نوعی 
تمایل نیروی کار بیکار به اشتغال کمتر شده 
است. به گفته سرپرست اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان اصفهان، نرخ بیکاری در 
زمستان ۱۳97،  ۱۲.7 بوده که زمستان سال 

گذشته به ۱0.4 درصد رسیده است. 
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طبق شرایط جدید اعام شده از این پس رجیستر موبایل مسافری منوط به درج شماره 
سیمکارتی است که ۲0 روز از فعال سازی آن گذشته باشد.سخنگوی گمرک ایران، از تغییر 
شرایط اظهار مسافری تلفن همراه خبر داد و گفت: »طبق بخشنامه جدید، اظهار مسافری 
تلفن همراه، منوط به درج شماره سیمکارتی است که حداقل ۲0 روز از زمان فعال سازی آن 
و انتقال مالکیت گذشته باشد.« روح الله لطیفی ادامه داد: »اگر افراد برای رجیستری با شرایط 
جدید دچار مشکل شدند، برای رفع مشکات خود می توانند با شماره ۱9۵ تماس بگیرند.«

خریداران تا ۲0 قطعه سکه از مالیات معاف بوده، از ۲0 تا 60 سکه و به ازای هر قطعه 
یك میلیون و ۵00 هزار ریال، از 60 تا ۱00 سکه به ازای هر قطعه ۲ میلیون ریال و از 
۱00 تا ۲00 سکه نیز به ازای هر قطعه سکه ۲ میلیون و ۵00 هزار ریال مالیات مقطوع 
تعیین شده است. گفته می شود: »در صورت  پرداخت نشدن بدهی قطعی شده در مهلت 
تعیین شده، براساس قانون نسبت به وصول بدهی مالیاتی قطعی شده و جرایم بعدی 

اقدام خواهد شد.«

نوسان:رئیس انجمن تولیدکنندگان 
نوشت افزار کشــور از افزایش قیمت 
۲0 درصــدی قیمــت لوازم التحریر 
نسبت به  سال گذشته به دلیل افزایش 
هزینه های تولیــد و کاهــش 60 تا 
70 درصدی تقاضای این محصولات 

در پی شیوع ویروس کرونا خبر داد. 
محمودرضا صنعتکار بــا بیان اینکه 
با وجود کاهش مصــرف، تولید مانند 
گذشــته ادامــه دارد، اظهــار کرد: 
»تولیدکنندگان به امید بازگشت بازار 
به حالت قبل محصولات خود را تولید و 
دپومی کنند، چراکه نمی توانند سرمایه 
اصلی خود یعنی نیروی انسانی شــان 
را هر روز کاهش دهند.«او در پاســخ 
به اینکه آیا امکان صــادرات کالا های 
دپوشــده وجود دارد، به ایسنا گفته 
است: »در زمینه مداد و دفتر ظرفیت 
صادرات وجــود دارد، اما صادرات این 
محصول ممنوع اســت، چراکه مداد 
ســال۱۳97 در یك مقطــع زمانی 
کوتاه مقداری جزئی ارز 4۲00 تومانی 
دریافت کرد و واردات کاغذ هم قبا با 

ارز دولتی انجام می شد. 
اما با وجود اینکه هر دو مورد یادشده 
دیگر ارز دولتــی دریافت نمی کنند، 
ممنوعیــت  مشــمول  همچنــان 
صادرات هستند. به طورکلی صادرات 
نوشت افزار حجم زیادی ندارد و شیوع 
ویروس کرونا هم منجر به افت بیشتر 

آن شده است.
از بیســت ویکم فروردین  سال ۱۳97 
که نرخ ارز در بــازار آزاد افزایش یافت 
تا شــانزدهم مرداد که بازار ثانویه ارز 
راه انــدازی شــد، در مقاطعــی برای 
واردات همه کالاها ارز 4۲00 تومانی 
تخصیص داده شــد، اما از نیمه دوم 
مرداد مــاه  ســال ۱۳9۸ ارز دولتی 
فقط برای واردات کالا های اساســی 
اختصــاص یافــت و تولیدکنندگان 
ملزم شــدند برای تأمین مــواد اولیه 
مورد نیاز خود از ارز نیمایی اســتفاده 
کنند و در حال حاضر هم فقط روغن و 
دانه های روغنی، کنجاله، ذرت و جو ارز 
می کنند.«صنعتکار،  دریافت  دولتی 
تصریح کرد: »حدود ۱۵ تا ۲۵ درصد 
مواد اولیه تولید نوشــت افزار وارداتی 
اســت که ما برای تأمین آنها مشکلی 
نداریم، اما بانك مرکزی در  سال جاری 
نتوانست ارز مورد نیاز ما را تأمین کند. 
این مسأله باعث شد مواد اولیه برخی 
تولیدکننــدگان نوشــت افزار حدود 
ســه ماه در گمرک بماند که حداقل 
۲۵ میلیون تومان دمــوراژ کانتینر 
پرداخــت کردند، بنابرایــن تحریم 

اصلی ما بانك مرکزی است.« 

 نوسان:کمی از حال وهوای هنر تعزیه 
و شبیه خوانی برایمان بگوید و اینکه 
چطور شد تصمیم گرفتید از این هنر 
آیینی وارد فعالیت در عرصه موسیقی 

ایرانی شوید؟
عاقه مندی به هنر تعزیه و آواز از قدیم در 
پدربزرگ  داشت.  وجود  ما  خانواده  بین 
تاسوعا  روزهای  در  دوبار  مادرمان سالی 
و  برگزار  تعزیه خوانی  مراسم  عاشورا  و 
بزرگان این هنر از سرتاسر ایران به محله 
از همان  این شد که  ما دعوت می کرد. 
مراسم  این  دیدن  با  کودکی)6سالگی( 
و شنیدن نغمات تعزیه و شبیه خوانی به 
فعالیت در این عرصه مشتاق شدیم. ازسوی 
دیگر پیوند میان آواز سنتی ایرانی و تعزیه 
باعث کشش ما به سمت موسیقی سنتی 
و اصیل ایرانی شد. واقعیت اینجاست که 
فضای ناب تعزیه به ویژه نغمات آن در وصف 
نمی گنجد. باید آواز خوان بود تعزیه های 
قدیم را شنیده باشید تا درک عمیقی از 
این هنر  به  ما و عاقه مان  صحبت های 
پیدا کنید؛ تنوع نغمه ها در این هنر بسیار 
بالاست، آنقدر که به جرات می توانم بگویم 
بسیاری از استاتید موسیقی ایران چنین 
نغمه ها و آوازهایی را در خواب هم نشنیده اند 
تا مبهوت آن شوند. با این همه متاسفانه 
دیگر مانند گذشته تعزیه و شبیه خوانی 
نداریم زیرا که توسط افراد بی سواد به ورطه 
بار  چندین  است.  شده  کشیده  نابودی 
هم اساتید و بزرگان این هنر که تا دهه ۸0 
فعالیت داشتند در خصوص احیاء تعزیه 
اصیل صحبت کردیم اما متاسفانه از دست 

این عزیزان هم کاری ساخته نیست. تنها 
مدیران ارشد فرهنگی و هنری کشور در این 
خصوص باید تصمیم جدی اتخاذ و اجرا کنند.

 نوسان: در این راه با چه چالش هایی 
روبه رو بودید، آیا تاکنون مورد حمایت 
مسئولین فرهنگی اصفهان و کشور قرار 
گرفته اید و اینکه بدون پشتبانی چگونه 

می شود در این عرصه فعالیت کرد؟
بدون شك در این راه مثل هر راه دیگری 
فقر  چالش هایی وجود داشت. متاسفانه 
فرهنگی حاکم بر فضای موسیقی و هنر یکی 
از مهم ترین چالش هایی است که هنرمندان 
واقعی با آن روبه رو هستند. وجود مافیایی که 
می خواهد با هر روشی حتی مبتذل از هنر 
درآمدزایی کند باعث می شوند هنرمندان 
واقعی به حاشیه روند. من مخالف کسب 
اما این کار  از طریق هنر نیستم  درآمد 
ظرافت های خاص خودش را دارد و افرادی 
باید در حوزه اقتصاد هنر فعالیت داشته 
باشند که در درجه اول درک هنری بالایی 
داشته باشند، هنر را برای هنر بخواهند آن 
نفروشند.  ارزان و مبتذل به هرکسی  را 
فراموش نکنیم در گذشته بزرگان هُنر و 
موسیقی از دل و جان کار می کردند. عزت 
و احترام خودشان را حفظ می کردند و برای 
هنرشان ارزش بالایی قائل بودند. از این رو 
شاهد خلق آثاری از سوی آنها هستیم 
توانیم  را نمی  امروزه مانندش  که دیگر 
بشنویم. در تعزیه نیز به نوعی با همین 
چالش روبه رو هستیم. درحال حاضر فقر 
فرهنگی حاکم بر فضای تعزیه  یك چالش 
بسیار مهم است. خوشبختانه ما دو برادر 

توانستیم با ذوق، استعداد، پشتکار و عاقه 
وافری که به فعالیت در این عرصه داشتیم 
و حمایت اساتید خوب مان مانند زنده یاد 
محمد امیرخانی) معروف به میرعزا( زنده یاد 
غامرضا حاج حیدری) معروف به کویتی( 
که یکی از معتمدین و افراد تاب و زلال تعزیه 
اصفهان و خمینی شهر بودند چالش های 
این راه را پشت سربگذاریم. ازسوی دیگر 
معتقدیم هنرمند باید با داشتن استعداد، 
ذوق و پشت کاری که دارد خوداش مسیر 
خوداش را پیدا کند از این رو تاکنون مورد 
حمایت هیچ یك از مجموعه های فرهنگی 
و هنری دولتی در اصفهان و دیگر شهرها 
قرار نگرفته ایم. البته باید اشاره کنم وجود 
شبکه های اجتماعی در کار ما تاثیر مثبتی 
داشت زیرا باعث می شد با مخاطبانی که 
داریم بخصوص در خارج از کشور ارتباط 

بیشتر و پایدارتری برقرار کنیم.
 نوسان:کمی از مخاطبان خود بگوید. 
اینکه بیشتر آنها از چه رده سنی و قشر 

اجتماعی هستند؟ 
بیشتر مخاطب های ما در رده سنی ۱۸ تا 
۵0 و از تمام اقشار جامعه هستند حتی در دو 
نوبت کنستری که در خارج از کشور برگزار 
کردیم نیز مخاطبان خوبی داشتیم که 
همگی موسیقی ایرانی را می شناختند و با 

اگاهی به کنسرت ما آمده بودند. 
 نوسان: بنظر می رسد در میان تک 
آهنگ هایتان قطعه " نگارمنی" که با 
با  اصفهانی خوانده شده است  لهجه 
استقبال زیادی از سوی مخاطب هایتان 
روبه رو شده است آیا بازهم آهنگ های 

دیگری دارید که با این لهجه شیرین 
خوانده شده باشد؟

بله! همانطور که اشاره کردید این قطعه مورد 
استقبال تعداد زیادی از مخاطب های ما 
قرار گرفت که دلیل اش هم عاوه بر ساختار 
ترانه اش خواندن آن با لهجه شیرین اصفهانی 
بود که شنوده را به حال وهوای اصیل اصفهان 
می برد. ما قطعه های دیگری هم داریم که با 
لهجه شیرین اصفهانی خوانده شده است 
که هنوز منتشر نشده است. فراموش نکنیم 
ما اصفهانی هستیم و لهجه اصفهانی بخش 
مهمی از میراث فرهنگی ما است که باید از 
آن حراست کنیم. بقول استاد کسایی باید 
هر کس موسیقی محل خود را داشته باشد 
تا بتوان در گلستان رنگارنگ موسیقی و هُنر 
تنوع گلهای زیبا را دید و لذت برد. هرچند 
گاهی با مخالفت هایی هم در خصوص قطعه 
" نگارمنی" روبرو شدیم اما لهجه اصفهانی، 
آواز در ذاتش نهفته است و شما وقتی با لهجه 
اصفهانی صحبت میکنی انگار آواز میخوانی و 
برای همین است که این لهجه برای مخاطب 

غیر اصفهانی  شیرین و جذّاب است.
استاد  با  همکاری تان  از  نوسان:   
فخرالدینی بگویید، ظاهرا قرار بود با 
کمی  باشید  داشته  همکاری  ایشان 

توضیح می دهید؟
بله، در سال 94 به دعوت استاد فخرالدینی 
بعنوان خواننده قرار بود به ارکستر ملی ایران 
دعوت شویم اما بنا بر قطع همکاری استاد با 
بنیاد رودکی این دعوت منجر به اجرا نشد. 
همچنین در سال 9۸ هم از طرف استاد 
علی رهبر )رهبر سابق ارکستر سمفونیك 
تهران( برای اجرا قطعه مرشد دعوتی به 
عمل آمد که آن نیز عملی نشد با این وجود 
تاکنون تیراژ سریال پشت کوه های بلند و 
مستند داستانی قالیچه از ساخته های امراله 

احمدجو را اجرا کرده ایم.
اجرا  که  موسیقی  سبک  نوسان:   
درحالی  است  سنتی  کاملا  می کنید 
که اکنون بسیاری از اساتید موسیقی 
سنتی نیز کمی موسیقی پاپ را به کار 
خود وارد کرده اند، شما چطور آیا به فکر 

تلفین موسیقی سنتی و پاپ هستید؟
دو  پیش  چندی  که  اینجاست  واقعیت 
قطعه کاما ایرانی در آواز افشاری و دشتی 
را با تنظیم برای سازهایی چون گیتار، پیانو، 
آکاردئوم و سازهای الکترونیك را منتشر 
کردیم که مورد استقبال جوانان دهه 79 و 
۸0 قرار گرفت در آینده قرار است بازهم 
انتشار آهنگ هایی را در این فضا تجربه کنیم.

 نوسان: بعنوان پرسش آخر زندگی 
در شهر هنرپرور اصفهان تا چه اندازه 
شما  فعالیت  و  کار  شکل گیری  در 

تاثیرگذار است؟
زندگی در شهر زیبای اصفهان با آثار درخشان 
که  خاصی  جغرافیایی  فضای  و  معماری 
دارد برای افرادی هم که در این شهر حضور 
ندارند الهام بخش است چه برسد به ما که 
در آن زندگی می کنیم. بدون شك این شهر 
در موفقیت ما نقش مهمی داشته و دارد .

تعزيه اصيل انسان را مبهوت می کند

خریداران تا ٣1 شهریور فرصت دارندتغییر شرایط رجیستر موبایل مسافری 
  نگاه

یک بعدازظهر تابستانی با دوقلوهای آواز ایران؛ گزارش

گرانی در بازار
لوازم التحریر

جامعه ما نخبه پرور که نیست، نخبه ستیز هم هست. البته لازم است 
میان نخبه گرایی و نخبه پروری تفکیکی داشته بشیم. در جامعه ما 
نخبه پروری نیســت ولی نخبه گرایی بر آن غالب است. زمینه های 
نخبه گرایی و نخبه سالاری ســنتی از دیر باز در ایران وجود داشت 
و در دورۀ معاصر هم که گرفتار نخبه گرایی پوپولیستی شده ایم. ما 
از ملت هایی هستیم که متأســفانه همچنان نیاز به قهرمان داریم و 
بیش تر وقت ها این قهرمان نماها هستند که سوار بر امواج می شوند و 

پوپولیسم راه می اندازند. اما هرگز ما نخبه پرور نبوده ایم.

تا آن جا که بنده پیگیری کردم، متوســط ضریب هوشــی ایران را حدود ۸4 
براورد می کنند. این البته در حد گمانه ای است که باید مورد بررسی ومداقّه 
قرار بگیرد اما بنابر پاره ای داده ها،رتبه ایران در ۱۸۵ کشــور جهان 97 بوده 
است. روشن است که اینجانب به ژنوم قومی خاصی به آن مفهوم ذات باورانه 
قائل نیستم و دیدگاه نژادپرستانه را موجه نمی دانم، این که بیاییم بگوییم برای 
نمونه نژاد "ژرمن" یا نژاد دیگر بهرۀ هوشی بیشــتر و برتری دارد. تحقیقات 
زیادی هست که عوامل ساختی و کارکردی مانند فقر غذایی وضعف نهادهای 
آموزشی، متوسط هوش مردم را پایین می آورد و خود این می تواند بیان گر تاثیر 

ساختار های اقتصادی وفرهنگی در نخبه پروری باشد. 
در کشورهای توســعه یافته و یا پیشــرو مانند آمریکا و انگلیس تا ژاپن، کره 
جنوبی، تایوان و هنگ کنگ، بهرۀ هوشــی به طور متوسط بین ۱00 تا ۱0۵ 
است، در کشورهای در حال توسعه مانند ترکیه و این ها، حدود ۸0 تا 90 گفته 
شده است و درکشــورهای محروم و مشــکل دار مثا در آفریقا، بهرۀ هوشی 
پایین تر از 7۵ است. می بینید که هم در سطح فردی، تفاوت های قابل لمسی 

هست و هم در سطح جوامع و در میان کشورها. 
برمبنای برخی مطالعات علمی، میانگین متوسط هوشی ایرانیان در چند سال 
اخیر افت آشکاری داشته است! البته هیچ کدام از این ها در حکم »امر پیشین« 
نیستند بلکه »امر پسینی« به شمار می روند و باید به صورت تجربی بررسی و 

تحقیق و تبیین بشوند.
بر اساس آمارهای منتشر شــده ما 4 تا ۵ میلیون مهاجر ایرانی در ۳۲ کشور 
جهان داریم که آمریکا بیشترین سهم را از آن دارد و یك میلیون ایرانی به آنجا 
مهاجرت کرده اند. بیش از یك چهارم ایرانی تبارهــای آمریکا دارای مدارک 
فوق لیسانس و دکترا هستند که در 67 گروه نژادی آمریکا، این بالاترین اخص 

تحصیات است. 
ایرانیان مقیم خارج از کشور، دست کم ســرمایه ای بالغ بر ۸00 میلیارد دلار 
دارا هســتند )برابر با بیش از یك دهه پول فروش نفت کشور( حالا این ۸00 
میلیارد دلار به کنار. سرمایه فکری و سرمایه انسانی ما نیز عاوه بر این سرمایه 
اقتصادی ، در خارج از کشور گردش می کند و خیر آن به سیستمهای فراملی 
می رسد. امروز بیش از ۵00 پروفسور ایرانی در ایالت های متحد آمریکا وجود 
دارد که در ام آی تی یا اســتنفورد یا دیگر مراکز علمی و دانشــگاهی آمریکا 
تاثیرگذار هســتند و این رقم برابر با یك پنجم کل استادان ما در داخل کشور 

است.
کل تعداد اســتادان در داخل کشور در ســال ۸9-90 برابر با ۲۵60 نفر بوده 
است اما هم اکنون تنها ۵00 استاد ایرانی در استانداردهای سطح بالای جهانی 
در آمریکا مشغول به کارند، آیا می توانید عمق ماجرا را تصور بکنید؟ تنها در 
آمریکا و نه در تمامی کشورهای دنیا، یك پنجم استادان در داخل، استاد ایرانی 

داریم!
همچنین متخصصان ایرانی در کشورهای عضو سازمان همکاری اقتصادی و 
توسعه برابر با یك چهارم کل متخصصان ما در داخل هستند. بنا بر آمار خود 
آقایان مســوول، تنها نیم تا دو درصد از این ایرانیان مهاجرت کرده به خارج، 
فعالیت سیاسی دارند و مخالف سیاسی فعال نظام محسوب می شوند. می بینید 
که مساله ی ما فقط این نیست که نتوانسته ایم اپوزوســیون را در داخل نگه 
داریم و با آن در یك تعامل سازنده باشیم تا کشور در مسیر پیشرفت حرکت 
بکند، چون اپوزوسیون در دنیای آزاد،سبب پیشرفت جوامع است،ما نه تنها 
از این ظرفیت اســتفاده نکرده ایم بلکه کل نخبگان مان را هم داریم از دست 

می دهیم. 
وقتی خودشان می گویند نیم تا دو درصد اینها نیروی مخالف هستند، به این 
معنی ا ست که دســت کم 9۸ درصد دیگر از این نخبگانی که رفتند، به سبب 
وضعیت و ناکارآمدی ساختار است که می روند و نمی توانند این جا بمانند و این 

حقیقتا یك فاجعه است.
چندی پیش سازمان توسعه ملل متحد گزارشی را منتشر کرد و در آن آشکار 
شد که ایران رکورددار مهاجرت نیروی متخصص است، با ۱۵0 تا ۱۸0 هزار نفر 
خروجی در سال. براســاس معادله های اقتصادی، خروج سالانه ی این میزان 

نیروی متخصص برابر است با خروج ۵0 میلیارد دلار سرمایه در هر سال.

جامعه نخبه ستیز 

 نوســان: عضو هیأت نمایندگان اتــاق بازرگانی 
تهران می گوید: »تغییــر مداوم سیاســت های ارزی 
در قبال واردات، باعث شده بســیاری از واردکنندگان 
عما ندانند که از چــه طریقی باید کالای خــود را به 
کشــور برســانند.«مهرداد عباد می گوید: »متأسفانه 
شیوه نامه های ارزی واردات هرچند مدت یك بار تغییر 
می کند و در آخرین قدم، اســتفاده از ارز حاصل از صادرات برای غیرصادرکننده 
ممنوع شد. به این ترتیب از یك سو واردکنندگان یك منبع تأمین ارز خود را از دست 
دادند و از سوی دیگر، صادرکننده مجبور است خود به عرصه ای غیرتخصصی ورود 
کند.«به گفته او، درچنین شرایطی تنها گزینه باقی مانده سامانه نیماست که این 
سامانه نیز برای همه شرکت ها شرایط مناسبی برقرار نکرده است. از این رو یا باید 
مانند برخی شرکت ها با ارتباطات خاصی که دارند، میزان این ضمانت را کم کرد یا 

عما شرکت های کوچك از بهره گیری از این ارز محروم می شوند.

 نوســان: عضو هیأت مدیره اتحادیه نساجی ایران  
با بیان اینکه تولیدکنندگان پوشــاک مدارس امسال 
معادل ۳۵ تا 40 درصد ظرفیت  ســال گذشته فعالیت 
کردند، گفت که امســال بیشــترین قیمــت لباس 
مقطع دبستان مربوط به کار ســه تکه سارافون شلوار 
اســت که حدود ۳40 هــزار تومان عرضه می شــود و 
بیشترین قیمت لباس های مقطع متوسطه نیز هر دست حدود ۱60 هزار تومان 
اســت. اکرم عیوض خانی درگفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: »با توجه به افزایش 
قیمت مواد اولیه، بخشــی از مواد اولیه مورد نیاز تولید پوشاک مدارس در پاییز 
خریداری شــده بود تا طبق روال هر سال کار به خوبی شروع شــود، اما با شیوع 
ویروس کرونا بخش زیادی از مواد اولیه تهیه شــده بدون استفاده باقی ماند.«  به 
گفته او، تولیدکنندگان پوشاک مدارس امســال معادل ۳۵ تا 40 درصد ظرفیت 
 سال گذشــته فعالیت کردند و تولید آنها حداقل 60 درصد کاهش داشته است.

 نوســان:پول فروش ســهام عدالت با قیمت روزی 
که سهام معامله شده  واریز می شــود. پس از آزادسازی 
۳0 درصــدی و در مرحلــه بعــد 60 درصدی ســهام 
عدالت، عده ای نســبت به فروش این مقدار سهام خود 
از طریــق ســفارش گذاری در بانك ها یــا کارگزاری ها 
اقدام کردنــد اما به دلایل متعــدد ازجمله عدم تکمیل 
اطاعات خود در ســامانه ســهام عدالت  یا ثبت اطاعات نادرســت، پولی به 
حساب این افراد واریز نشــده یا اینکه به دلایل دیگری پول کمتر از ارزش سهام 
عدالت به حساب آنها واریز شده اســت.از این رو برداشت این تعداد از مشمولان 
سهام عدالت این بوده که همزمان با کاهش ارزش سهام عدالت در بازار سرمایه، 
بانك ها یا کارگزاری  ها پول کمتری را واریز کرده اند. مدیر برنامه ریزی شــرکت 
ســپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تســویه وجوه، در این بــاره توضیح داد: » 
کاهش قیمت ســهام عدالت، نمی تواند بــر قیمت روز معامله اثرگذار باشــد.«

 نوســان:  تعداد معامات آپارتمان های مسکونی 
در شهر تهران در مرداد ماه  ســال جاری ۳۵.4 درصد 
نســبت به تیرماه کاهش یافت. براســاس آمار بانك 
مرکزی، تعــداد معامات آپارتمان های مســکونی 
شهر تهران در مردادماه  سال ۱۳99 به 9 هزار و ۱00 
واحد مسکونی رســید که نســبت به ماه قبل و ماه 
مشابه  ســال قبل به ترتیب ۳۵.4 درصد کاهش و ۱7۵.۸ درصد افزایش نشان 
می دهد. بررسی توزیع تعداد واحد های مسکونی معامله شده در شهر تهران به 
تفکیك عمر بنا در مردادماه  سال جاری حاکی از آن است که از مجموع 90۸0 
واحد مسکونی معامله شده، واحد های تا پنج سال ساخت با سهم ۳۸.۵ درصد 
بیشترین سهم را به خود اختصاص داده اند. سهم مذکور در مقایسه با مردادماه  
سال قبل حدود ۳.۳واحد درصد کاهش یافته و در مقابل به سهم واحد های با 
قدمت ۱۱ تا ۱۵ سال، ۱6 تا ۲0 و بیش از ۲0 ســال ساخت افزوده شده است.

سردرگمی واردکنندگان در شرایط دشوار ارزی٣٥٪  کاهش معاملات مسکن!خبری مهم برای فروشندگان سهام عدالت٦٠٪  کاهش تولید لباس فرم مدرسه
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"لهجه اصفهانی" بخش مهمی از میراث فرهنگی ماست و باید از آن حراست کنیم

متولـد ۸ آبـان ۱۳6۰ در شـهر هنرپرور اصفهان  هسـتند. علی و محمد سـعیدی را می گوییم 
کـه در بیـن اهالی موسـیقی بـه » دوقلوهای موسـیقی سـنتی ایران« مشـهورند. بـه گفته 
خودشـان علاقه مندی شـان بـه موسـیقی ایرانـی در کودکـی از شـنیدن نغمـات تعزینـه و 
فعالیـت در آن آغـاز شـد و تـا امـروز نیـز حـدود 5 کنسـرت در داخل و خـارج از ایـران از 
جملـه فرایبـورگ آلمـان برگـزار کردند. در میـان تک آهنگ هایشـان قطعـه »نگارمنی« که 
بـا لهجـه شـیرین اصفهانـی خوانده شـده اسـت بـا اسـتقبال عجیبی روبه رو شـده اسـت. 
هرچنـد سال هاسـت کـه در عرصه موسـیقی فعالیـت می کنند امـا هنوز درخشـش خود را 

مدیـون فعالیـت در عرصـه تعزیـه می داننـد. آنچه مـی خوانید گفـت و گوی "نوسـان" با آنهاسـت؛
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خداداد غریب پور گفــت: فولاد مبارکه ظرف 
یك ماه آینده ۱0 هــزار میلیارد ریال افزایش 
ســرمایه در دســت اقدام دارد و پروژه ای که 
امروز شــاهد آغاز رســمی احداث آن بودیم 
خروجی یکی از طرح های توسعه ای است که 
تکمیل زنجیرۀ ارزش را شــکل خواهد داد و 
در قالب طرح جامع فولاد کشور که به تازگی 
نیز به روزآوری شــده رقم خواهد خورد. وی 
اضافه کــرد: به طورکلی طــرح منطقۀ ویژۀ 
کاشان ۲۵0 هکتار فنس کشی و جاده سازی 
دارد و امیدواریــم برای فازهــای بعدی این 
طرح نیز تأمین اعتبار شود. غریب پور تاکید 
کرد: سرمایه گذاران بسیاری در کاشان آمادۀ 
ســرمایه گذاری اند. همچنین بــا همکاری 
صندوق بیمۀ فعالیت های معدنی کشــور، 
تأمین مالی معــادن کوچك و متوســط در 
این شهرســتان در حال انجام است. ظرفیت 
اکتشافی ایمیدرو در شهرستان ها نیز وجود 

دارد تا اکتشافات در این شهرستان کامل شود.

سرمایه گذاری های موازی 
انجام نخواهیم داد

وی افزود: به خاطر داشــته باشــیم هرگونه 
سرمایه گذاری مکمل زنجیرۀ ارزش، اولا باید 
در راستای تأمین نیاز کارخانه و ثانیا در مسیر 
صادرات بیشــتر باشد. ســرمایه گذاری های 
موازی یا ســرمایه گذاری بــرای آن هایی که 
خوراک و بازار ندارنــد انجام نخواهیم داد. وی 
تصریح کرد: در خصوص توسعۀ فولاد کشور 
هم باید اضافه کرد برای دست یابی به ظرفیت 
۵۵ میلیون تــن فولاد، دو پــروژۀ مهم گروه 
فولاد مبارکه، شــامل پروژه های ۱0 میلیون 
تنی فولاد هرمزگان و ۱0 میلیون تنی چابهار 
در دست اقدام اســت؛ ضمن اینکه در همین 
زمینه دو پروژۀ ۱0 میلیون تنی دیگر با رویکرد 
صادراتی و حتی تأمین مــواد اولیه از خارج از 

کشــور در دو منطقۀ  یادشــده در دستور کار 
قرار گرفته است. غریب پور ادامه داد: با تولید ۲ 
میلیون و 400 هزار تن فولاد در ماه قبل، جایگاه 
جهانی کشــور از رتبۀ دهم به نهم ارتقا یافته 
است. در شش ماهۀ اول سال ۲0۲0 میادی با 
تولید ۱۵ میلیون تن آهن اسفنجی، رتبۀ اول را 

در بین دیگر کشورها از آن خود کرده ایم.

جای هیچ نگرانی 
وجود ندارد

مدیرعامل فولاد مبارکه نیز در این آیین گفت: 
تکنولوژی توسعۀ فولاد امیرکبیر کاشان برای 
فولاد مبارکه کاما شناخته شده است و جای 
نگرانی نــدارد. حمیدرضــا عظیمیان اضافه 
کرد: در حــال حاضر با وجــود ۱0 کارخانه و 
خط تولید، ظرفیت تولیــد ورق گالوانیزه در 
کشــور حدود ۲ میلیون تن و میزان مصرف 
یك میلیون تن اســت؛ بنابرایــن با ظرفیت 
مازاد گالوانیزه مواجهیم. وی تاکید کرد: چهار 
کارخانۀ تولید ورق گالوانیــزه در گروه فولاد 
مبارکه )فولاد امیرکبیر در کاشــان، تاراز در 
شــهرکرد، ورق خــودرو در سفیددشــت و 
واحد گالوانیزۀ شــرکت فولاد مبارکه( وجود 
دارد. در خصوص توســعۀ مدنظــر در فولاد 
امیرکبیر کاشــان باید گفت افزایش ظرفیت 
خط اسیدشــویی از طریق نوســازی خط و 
اگر جواب ندهد، ایجاد یــك پلنت جدید، و 
همچنین ایجاد یك خط نورد ۲۵0 هزار تنی 
برای افزایش ظرفیت تا ۵00 هزار تن در سال از 

زیرساخت های این توسعه بوده است.
عظیمیان تاکید کرد: اجــرای طرح نورد گرم 
شمارۀ ۲ فولاد مبارکه از دیگر ملزومات اصلی 
برای به بار نشســتن طرح های توسعۀ فولاد 
امیرکبیر کاشان است؛ به نحوی که ورق نورد 
شده در نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد مبارکه باید 
در خط اسیدشــویی و نورد این کارخانه نورد 

و در ادامه به ورق گالوانیزه تبدیل شــود. وی 
افزود: فولاد مبارکه با در اختیار داشتن حدود 
۵۸ درصد سهام شرکت فولاد امیرکبیر کاشان، 
ســهام دار عمدۀ این شرکت اســت. در حال 
حاضر بهترین ورق گالوانیزۀ کشور در شرکت 
فولاد امیرکبیر کاشان در حال تولید است. در 
خصوص توســعۀ این کارخانه هم با توجه به 
اینکه مشــاور اجرای این پروژه، شرکت فنی 
مهندسی فولاد مبارکه است و تکنولوژی آن 
برایمان شناخته شده است، هیچ جای نگرانی 
وجود ندارد. به هرحال امروز خوشــحالیم که 
تکمیل این زنجیره با هماهنگی کامل وارد فاز 

اجرا می شود.

فولادسازان، شایستۀ 
سپاس گزاری هستند

امام  جمعه کاشان نیز در این رویداد گفت:  اینکه 
برادران ما در عرصۀ فولاد که به حق پرچم  دار 
پیشرفت و توســعۀ اقتصادی است، این گونه 
تاش می کنند، شایستۀ سپاس گزاری است. 
آیت الله سلیمانی اضافه کرد: امروز  بحمدالله 
در منطقۀ کاشان به قدری آموزش عالی چه در 
بخش دولتی و چه آزاد رشد کرده، که می تواند 
نیروهای موردنیاز صنایع منطقه را تربیت کند 
و این کار درستی است. وی ادامه داد: درست 
اســت که افزایش تولید در عرصۀ کشاورزی 
نیاز جامعۀ ماست و باید در زمینۀ کشاورزی 
و دامداری نیز اقداماتی برای پیشرفت صورت 

بگیرد، اما رشد کشاورزی آن قدر  زیاد نیست..

فولاد مبارکه پرچمدار
پرافتخار صنعت ایران 

نمایندۀ مردم کاشان و آران و بیدگل نیز گفت: 
انتظار ما توسعۀ صنعتی استان بود که الحمدالله 
به همت آقای غریب پــور و آقای عظیمیان 
صورت گرفت. عمدۀ اشتغال منطقه مربوط 

به ایجاد 400 تا ۵00 فرصت شــغلی در فاز 
۲ اســت. در فاز   ۱ برای۸0 نفر اشتغال ایجاد 
شده است. ساداتی نژاد تاکید کرد: کاشان قطب 
گالوانیزۀ کشور است و اگر فاز ۲ نباشد به مرور 
این جریان از بین خواهد رفت. این شــرکت 
یك شرکت برجستۀ فنی است و حتما عزیزان 
سرمایه گذار  بیش از ما دلســوز آن هستند. 
وی تصریح کــرد: از مدیرعامل فولاد مبارکه 
درخواســت کرده ایم اولا سود این شرکت که 
ســهم فولاد مبارکه است، در ســال جاری و 
سال های آینده در توسعه های شرکت هزینه 
گردد تا منابع این پروژه تأمین شود. ثانیا پروژه 
به سرعت اجرا شود، به کارگیری نیروهای بومی 
و پیمانکاران کاشانی در اولویت باشد و خرید از 

صنایع مستقر در کاشان انجام گیرد.
ســاداتی نژاد تاکید کرد: فولاد مبارکه پرچم 
پرافتخار صنعت در ایران اســت. این شرکت، 
خدمات بزرگی به اصفهــان می کند و میزان 
زیادی از توسعۀ شــهر اصفهان مدیون فولاد 
مبارکه است. اینکه اعام شده ۱00 میلیارد 
تومان در حوزۀ زیرســاخت بــه منطقۀ ویژه 
اقتصادی کاشان اختصاص خواهد یافت به نظر 
من یك نگاه نو به منطقۀ ویژه اقتصادی است 
و من واقعا از حمایت های فولاد مبارکه و سایر 

مسئولین امر سپاسگزارم.

اجرای عملیات 
ظرف مدت ۲۴ ماه

مدیرعامل شــرکت فولاد امیرکبیر کاشان 
گفت: عملیــات اجرایی احــداث خط نورد 
ســرد به ظرفیت ۲۵0 هزار تن، توسعۀ خط 
اسیدشویی تا ظرفیت ۵00 هزار تن، احداث 
کارگاه ســنگ زنی و آماده سازی غلتك های 
نورد در فاز اول و احداث خط گالوانیزه۲  و تولید 
محصولات سرد ازجمله برنامه های توسعه ای 
شرکت فولاد امیرکبیر کاشان است. عالیوند، 
اضافه کرد: این طرح در مدت ۲4 ماه اجرایی 
خواهد شــد. وی افزود: تأمین مواد اولیۀ ورق 
فول هــارد خط گالوانیزۀ ۲ فــولاد امیرکبیر 
کاشان، تأمین مواد اولیۀ شرکت های گالوانیزۀ 
کشــور، افزایش ظرفیت تولید ورق سرد در 
شرکت فولاد امیرکبیر کاشــان و تولید ورق 
ســرد با ضخامت های کم و همچنین ایجاد 
ارزش افزوده از اهــداف مهم اجرای این پروژه 
است. وی تاکید کرد: مجموع سرمایه گذاری 
ارزی و ریالی این طرح توسعه ای به ترتیب ۱۲ 
میلیون یورو    و    ۳700 میلیارد  ریال اســت. 
اجرای این طرح بــرای ۱0۸0 نفر به صورت 
مستقیم و غیرمستقیم اشتغال زایی ایجاد کرده 
و زمینه ســاز کمك به اقتصاد منطقه و   رونق 

کسب وکارهای محلی خواهد بود.

از توسعۀ فولاد امیرکبیر 
دفاع کردیم

استاندار اصفهان نیز در این آیین گفت: کاشان 
پارۀ تن استان اصفهان است. با کمال افتخار 
در خدمت مردم عزیز، فهیم و متدین کاشان 
هستیم و این را تکلیف قانونی و وظیفۀ شرعی 
خود می دانیم؛ همچنان که از توســعۀ فولاد 
امیرکبیر با تمام وجود دفــاع کردیم. رضایی 
اضافه کرد: مسئلۀ بسیار مهم این است که ما در 
استان تشنه ایم و بزرگ ترین نگرانی ما کمبود 

آب است. 

گزارش

  گزارش

 نوسان: دادســتان عمومــی و انقاب 
شهرستان مبارکه به همراه جمعی از مقامات 
و کارکنان دادگســتری این شهرســتان، 
ضمن شــرکت در جلســه ای بــا حضور 
حمیدرضــا عظیمیــان مدیرعامل فولاد 
مبارکه و برخی از مدیران ارشد این شرکت 
از خطوط تولید فولاد مبارکه بازدید کرد.

حجت الاسام محرابی هدف از این دیدار 
را آشــنایی قضات و کارشناسان قضایی با 
فرایند تولید این شرکت اعام کرد و گفت: 
درآمدزایی و اشتغال زایی بنگاه های بزرگ 
اقتصادی همچــون فــولاد مبارکه برای 
منطقه و کشور از اهمیت بسیاری برخوردار 
اســت و عزم ما بر این اســت که به کمك 
مدیریت فولاد مبارکــه آمده و با همیاری 
مدیریت حراست  و  واحد حفاظت فیزیکی 
شرکت از تخلفات و سودجویی برخی افراد 
که در فرایند انتقال مواد اولیه به این شرکت 
اخال ایجاد می کنند، پیشگیری کنیم. 
دادســتان عمومی و انقاب شهرســتان 
مبارکه در ادامه ضمن تشکر و قدردانی از 
مشارکت و همکاری فولاد مبارکه در حوزۀ 
مسئولیت های اجتماعی اذعان کرد: فولاد 
مبارکه به منظور تعهد به مسئولیت های 
اجتماعی خود و هر جا که جامعه احساس 
نیاز کرده اســت، در سطح ملی با اقدامات 
پیشــگیرانه و اصاحی خود برای کاهش 
آسیب های اجتماعی به میدان آمده است. 
وی حمایت مالی شرکت فولاد مبارکه در 
ساخت و تجهیز سوله های اشتغال ندامتگاه 
اســدآباد و برگزاری گلریزان های متعدد 
بــرای آزادی زندانیان جرائــم غیرعمد را 
نمونۀ بارزی از اقدامات نوع دوستانۀ فولاد 
مبارکه دانست و در همین خصوص افزود: 
حمایت های مالی قابل توجه فولاد مبارکه 
برای حمایــت از خانواده هایــی که در اثر 
بیماری کرونا با خسارت و مشکات مالی 
مواجه شده اند، مســاعدت این شرکت به 
ارگان های امدادرســان به مردم جامعه، 
حمایــت  از بیمارســتان ها بــرای خرید 
تجهیــزات ضدعفونی موردنیــاز درمان 
بیماران کرونایی و همچنین قــرار دادن 
اکسیژن رایگان در اختیار بیمارستان های 
تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی، همه و 
همه از برکات این شرکت و قابل تقدیر است.

حجت الاســام محرابی در ادامه به نقش 
بنگاه های تولیدی و اقتصادی به ویژه فولاد 
مبارکه در کاهش پرونده های قضایی اشاره 
کرد و افزود: این گونه مراکز از آن جهت که 
موجب ایجاد اشتغال، درآمدزایی و کاهش 
فقر در کشور می شــوند، بر کاهش جرم 
و بزهکاری های اجتماعــی تأثیرگذارند 
و بدین ترتیب با پیشــگیری از تشــکیل 
بســیاری از پرونده هایی که ممکن است 
در اثر فقر مطرح شــوند، بار سنگینی را از 
دوش سیستم قضایی برمی دارند. وی در 
خاتمه اظهار داشت: بنده با تماشای فضای 
کار و تاش در خطوط تولید این شرکت و 
از اینکه چنین صنعت بزرگی در شهرستان 
مبارکه و استان اصفهان قرار گرفته است، 
احســاس غرور    و   افتخار کردم و به همۀ 
کارکنان شرکت فولاد مبارکه خداقوت و 

دست مریزاد می گویم.
این گزارش حاکی است مهندس حمیدرضا 
عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه نیز در این 
جلســه ضمن عرض خیر مقدم و تشکر از 
مجموعۀ قضایی شهرستان مبارکه و استان 
اصفهان به جهت جدیت در مقابله با جرائم 
و نیز تاش برای کمــك به مراکز تولیدی 
استان و همچنین تاش این محاکم برای 
کوتاه کردن دســت برخی ســودجویان 

قدردانی کرد.

industry

بــا حضــور معــاون وزیــر صمــت، اســتاندار اصفهــان، مدیرعامــل فــولاد مبارکــه، امــام جمعــه، 
گزارش

گروه  صنعت
نماینــدۀ مــردم کاشــان و آران و بیــدگل در مجلــس شــورای اســلامی، کلنــگ طــرح توســعۀ 
شــرکت فــولاد امیرکبیــر کاشــان در دو فــاز و بــا ظرفیــت اشــتغالزایی بــرای ۱۰۸۰ نفــر، بــا ســرمایه گــذاری 
فــولاد مبارکــه بــه زمیــن زده شــد. در ایــن آئیــن، معــاون وزیــر صمــت و رئیــس هیئــت عامــل ســازمان 
توســعه و نوســازی معــادن و صنایــع معدنــی ایــران طــی ســخنانی گفــت: مــا در ایمیــدرو بــه توســعه و 
ــز  ــزار لازم را نی ــات لازم، اب ــاذ تصمیم ــار اتخ ــن در کن ــیم؛ بنابرای ــی می اندیش ــرمایه گذاری های اجتماع س
ایجــاد می کنیــم و ایــن ابــزار بــرای توســعۀ شــرکت فــولاد امیرکبیــر کاشــان بیــش از ۷۰۰ میلیــارد تومــان 

منابع مالی است که شرکت فولاد مبارکه آن را فراهم کرده است.

رئیس کنترل کیفی ناحیۀ فولادســازی و ریخته گری مداوم فولاد مبارکه از ثبت رکورد 
بالاترین درصد تولید تختال بدون عیب در ناحیۀ فولادســازی و ریختــه گری مداوم در 
مرداد ماه سال جهش تولید خبر داد. محمدمهدی مرندی تصریح کرد: با تاش کارکنان 
سخت کوش واحد فولادســازی و ریخته گری مداوم کیفیت تختال های بدون عیب در 
مردادماه به 9۳٫۵ درصد افزایش یافت. شــایان ذکر است رکورد قبلی تختال های بدون 
عیب ناحیه را مربوط به شهریورماه ســال 97 و به میزان 9۳٫4 درصد اعام گردیده بود.

دستیابی به بالاترین درصد تولید تختال بدون عیب 
سرپرســت عملیات شــرکت فولاد سفیددشــت از رشــد ۱0 درصدی تولید آهن 
اسفنجی در واحد احیا مســتقیم این شــرکت در پنجماهۀ ابتدایی سال 99 نسبت 
به مدت مشابه سال گذشــته خبر داد. ایمان ســلیمانی افزود: در پنج ماهۀ اول سال 
99 علیرغم شیوع ویروس کرونا توانســتیم به تولید ۳۲۵ هزار و ۵۸ تن آهن اسفنجی 
دست یابیم. وی خاطرنشان کرد: در ســالی که به عنوان جهش تولید نامگذاری شده، 
تمامی برنامه ها و اهداف شــرکت بر اصل تولید ایمن و پایدار طراحی شــده اســت.

رشد 10 درصدی تولید آهن اسفنجی در فولاد سفیددشت 

برکات فولادمبارکه
قابل تقدیر است

با سرمایه گذاری فولاد مبارکه صورت گرفت؛

گامی برای تکميل زنجيره
کلنگ توسعۀ شرکت فولاد امیرکبیر کاشان به زمین زده شد

 نوسان:  نمایندۀ مردم تهران و عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی از خطوط تولید فولاد مبارکه بازدید و در جلسۀ مشترک 
با مهندس عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه و پروین صالحی نمایندۀ 
مردم مبارکه در مجلس شورای اســلامی در خصوص نوسان قیمت 
میلگرد و ســیمان در بازار گفت وگو کرد. سید محسن دهنوی در این 
نشست گفت: بررسی ها نشان می دهد مشکل نوسان قیمت از جانب 

تولید نیست و به نحوه توزیع مربوط است. 
دهنوی با اشاره به مشکات فراروی تولید و تأمین مواد اولیه برای فولادسازان و 
نوسان قیمت میلگرد و سیمان در بازار اظهار داشت: کنترل و مدیریت قیمت ها 
برای نمایندگان مجلس از اهمیت خاصی برخوردار است. وی خاطرنشان کرد: 
با بررسی های صورت گرفته با سرپرست پیشــین وزارت صمت و رئیس بورس 
کالا به این نتیجه رسیدیم که این مشــکل از جانب تولید نیست و بخش بزرگی 
از این مشکات ناشی از توزیع نادرست اســت. نمایندۀ مردم تهران در مجلس 
شورای اسامی با اشاره به گایۀ برخی مصرف کننده ها از وجود واسطه هایی که 
باید محصول را از آن ها تهیه کنند، بر رسیدن به راهکاری که مصرف کنندۀ اصلی 
بتواند بدون واسطه محصول را دریافت کند تأکید کرد. عضو کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس شورای اسامی در ادامۀ سخنان خود خاطرنشان کرد: معادن به 
وظیفۀ اصلی خودشان که اکتشاف بوده خوب عمل نکرده اند و بر اساس گزارش 
خودِ معدنی ها، اگر با همین روال پیش برویم تا ۱۵ سال دیگر مواد معدنی داریم 
و از طرفی حوزۀ اکتشاف متأسفانه مغفول مانده است. دهنوی بر حمایت قوانین 
بالادستی از صنایع بزرگی مانند فولاد مبارکه با هدف حمایت از تولید تأکید کرد 
و افزود: زنجیرۀ خوبی با وجود قطعه سازان و دیگر صنایع در اصفهان وجود دارد، 
ولی ازآنجاکه فولاد مبارکه یك صنعت پیش برندۀ فناوری در کشــور است، باید 
شرکت های دانش بنیان بیش ازپیش شکل بگیرند و با کمك مجلس و فولاد مبارکه 
شاهد شکل گیری شرکت های دانش بنیان در حوزۀ معدن باشیم. وی از تشکیل 

معاونت امور معدن در فولاد مبارکه به عنوان یك گام مثبت و    روبه جلو نام برد.

رفع بحران بازار با 
واگذاری مدیریت توزیع به فولاد مبارکه

در ادامۀ این جلســه، مدیرعامل فولاد مبارکه گزارش مبسوطی از دستاوردها و 
اهداف توسعه ای فولاد مبارکه در زمینه های تولید و فناوری ارائه کرد و در خصوص 
شرایط نابســامان قیمت ها در بازار فولاد گفت: افزایش قیمت محصول در بازار 
هیچ منفعت و درآمدی ایجاد نمی کند. این در حالی است که فولاد مبارکه قیمت 
کشف شده در بورس را دریافت می کند. البته هیجانات بازار در این افزایش قیمت ها 

تأثیرگذار است.
حمیدرضا عظیمیان با بیان اینکه ۱000 مصرف کنندۀ اصلی در چرخۀ متقاضیان 
و مشتریان فولاد مبارکه وجود دارد، گفت: همکاران ما در واحد فروش به خوبی 
مشتریان اصلی را می شناسند و به طور مرتب آن ها را رصد می کنند. ازجملۀ این 
مشتریان می توان به ایران خودرو و شــرکت های حوزۀ نفت و گاز اشاره کرد که 
ظرفیت ها و نیازهای آن ها نیز به خوبی مورد ارزیابی قرار گرفته است. مدیرعامل 
فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: فولاد مبارکه ادعا دارد که اگر به مدت سه ماه مدیریت 
توزیع را در دست داشته باشد، بحران بازار را رفع خواهد کرد؛ ضمن اینکه ظرفیت و 
توانایی اصاح سامانۀ بهین یاب را هم دارد. بهترین حالت این است که مصرف کننده 
بتواند به جای بازار و واسطه از فولاد مبارکه خرید کند. متأسفانه در چند سال اخیر، 
شاهد سیاست گذاری های متفاوتی بوده ایم که بر مدیریت بازار تأثیرگذار بوده است. 
وی خواستار ورود نمایندگان مجلس شورای اسامی به موضوع برای کوتاه کردن 
دست دلالان شد و گفت: باید در مجلس ترتیبی اتخاذ شود تا از سودجویی دلالان 

و واسطه ها جلوگیری شود و سامانۀ بهین یاب نیز اصاح شود.
مدیرعامل فولاد مبارکه تأکید کرد: سایر تولیدکنندگان نیز باید محصولات خود را 
در بورس عرضه کنند و در صورت نیاز، دستگاه های نظارتی برای مدیریت و نظارت 
بر بازار و محصولاتی که در برخی انبارها دپو شــده است، ورود کنند. ما اطاعات 
کسانی را که محصول ما را در انبارها دپو کرده اند به دستگاه های امنیتی داده ایم تا 
با آن ها برخورد کنند. به پیشنهاد مهندس عظیمیان، وزارت صمت باید فهرستی 
به فولاد مبارکه بدهد که در آن مشخص باشد چه مقدار محصول بین چه کسانی 
توزیع شود. به خاطر داشته باشیم در خصوص سیستم توزیع مچینگ هم اتهام های 
زیادی به فولاد مبارکــه وارد کردند، درصورتی که فولاد مبارکه طبق دســتور 
وزارتخانه عمل کرده است. برخی قصد دارند با ایجاد هیاهو به خواستۀ خود برسند. 
وی اضافه کرد: گایۀ ما این است که فولاد مبارکه مانند یك دانش آموز خوب است 
که هم باانضباط است و هم به خوبی تکالیفش را انجام داده و هم درسش را خوانده 

است؛ اما بعضا دچار بی مهری هایی می شود که نباید متوجه او باشد.
 وی خاطرنشان کرد: مشارکت فولاد مبارکه در تأمین ورق های مقاوم به گازترش 
سود چندانی برای شرکت نداشته و هدف این کار بیشتر تأمین اهداف حاکمیت و 

کمك به تحقق اهداف اقتصادی و استراتژیك نظام بوده است.

فولاد مبارکه به خوبی 
در حال انجام وظیفه است

پروین صالحی نمایندۀ مردم مبارکه در مجلس شورای اسامی نیز در این نشست 
گفت: برخورد با مافیای فولاد از اولین مباحثی بوده که در مجلس مطرح شده و با 
حساسیت مورد پیگیری قرار گرفته است. خوشبختانه برای بیشتر نمایندگان، از 
جمله این جانب، طی بررسی های به عمل آمده مسجل شده که فولاد مبارکه کار 
خود را به خوبی انجام داده و مشکل توزیع اســت که در بازار تأثیر گذاشته است.
وی فولاد مبارکه را مولود انقاب و مایۀ عزت نظام مقدس جمهوری اسامی دانست 
و گفت: دخالت برخی سودجویان در بازار کشور مشکل ایجاد می کند که باید با 

آن ها برخورد شود.

مشکل نوسان قیمت فولاد 
از نحوۀ توزیع است

نمایندۀ مردم تهران و عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

نوسان:احداث شبکۀ فاضاب مبارکه در 
سال 6۲  آغاز شد و تا سال 9۲ با اعتبارات 
دولت ۳0 درصد آن پیش رفت. تا اینکه پس 
از قراردادی که شرکت آب و فاضاب استان با 
فولاد مبارکه منعقد ساخت و این شرکت پای 
کار آمد؛ به این ترتیب سرعت اجرای شبکۀ 
فاضاب ۱4 برابر شد و پروژهای که در طی 
۳0 سال ۳0 درصد پیشرفت داشت، امروز 

با سرمایه گذاری فولاد مبارکه، همکاری 
شرکت آب و فاضاب و حمایت مسئولین 
منطقه به بیش از 9۵ درصد پیشرفت رسیده 
است. مطلب فوق بخشی از سخنان مهندس 
هاشم امینی، مدیرعامل شرکت آب و فاضاب 
استان اصفهان، در جلسۀ بررسی مشکات 
شهرستان مبارکه در حوزۀ آب و فاضاب بود.
به گزارش نوسان و به نقل از خبرنگار فولاد، 

وی اضافه کرد: فولاد مبارکه علیرغم توافق 
اولیه، شهرهای دیگر را هم پوشش داده و فراتر 
از تعهدات خود کار کرده و اجرای این پروژه 
واقعا قابل تقدیر است. امینی با تأکید بر اینکه 
از نظر ایجاد شبکۀ فاضاب، شهرستانهای 
لنجان و مبارکه نسبت به سایر شهرستانهای 
بسیار  وضعیت  از  کشور  حتی  و  استان 
نباید  داشت:  اظهار  برخوردارند،  مطلوبی 

فراموش کنیم ۱0 سال پیش در حوزۀ آب و 
فاضاب و اقداماتی که در این خصوص در این 
شهرستانها انجام شده بود در چه وضعیتی 
قرار داشتیم. امینی، اجرای این کار را مصداق 
بارز کار جهادی دانست و گفت: این پروژه 
اتفاق بسیار بزرگی بود و تا امروز حدود ۳00 
تا 400 میلیارد تومان در این شهرستان برای 

آن هزینه شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان خبر داد؛ 

سرمایه گذاری فولاد مبارکه  مصداق بارز کار جهادی است
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آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت منحله در حال تصفیه اتحادیه تعاونی های مسکن مهر استان اصفهان شرکت 
تعاونی به شماره ثبت ۳6۸۵۱ و شناسه ملی ۱0۲60۵4۳۵۵۲ به استناد نامه شماره ۵7۳09 مورخ 

۱0/۱۲/۱۳9۸ اداره تعاون شهرستان اصفهان :
 آقای علی آقاجانی با کد ملی ۱۲۸۱9۱6900 و آقای حسن دانش پژوه با کد ملی 46۲۲۵۲۳۵90 و 
آقای احسان عبداللهی با کد ملی 6۲۱94۲۵۲۲7 به سمت اعضای هیات تصفیه و آقای مهدی بهاری 

بختیار با کد ملی ۱۲90۵7۸09۵ به سمت ناظر هیات تصفیه برای مدت دوسال انتصاب شدند. 

اداره کل ثبت اسناد و اماک اســتان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 
)964۵76(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی انتقالی شــرکت تعاونی تلقیح کاران دام استان اصفهان به شناســه ملی ۱400۵7۲۲477 و 
به شــماره ثبت ۱۸۸4 به موجب آگهی تغییرات شــماره ی ۱۳97۳040۲0۸۵0009۳9۳ مورخ 
۱7/06/۱۳97 و صورت جلســه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۲0/0۵/۱۳97مرکز اصلی شرکت 
تعاونی تلقیح کاران دام استان اصفهان به شماره ثبت ۵۵904 واحد ثبتی اصفهان به نشانی خمینی 
شهر به شهرستان خمینی شهر - بخش مرکزی - دهستان ماربین وسطی - روستا قلعه امیریه-محله 
قلعه امیریه-خیابان امام خمینی-بلوار الغدیر-پاک ۱99-طبقه همکف-کدپستی ۸4۳7۱۵966۱ 
انتقال یافت و در این اداره تحت شماره ۱۸۸4 به ثبت رسید و از لحاظ امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده 

و جهت اطاع عموم آگهی میگردد. 
اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان مرجع ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری خمینی 

شهر )9470۱9(

آگهی تغییرات شرکت

آ گهی تغییرات شرکت تعاونی کشاورزی شترداران خورشید کویر زواره به شماره ثبت ۸۵ و شناسه 
ملی ۱09۸006۵۳0۵ به استناد نامه شــماره ۱46۳/۱۸4779/۳/۲0۵ مورخ 04/۱0/۱۳9۸اداره 
تعاون روستایی شهرســتان اردســتان و صورتجلســه مجمع عمومی عادی مورخ ۱7/09/۱۳9۸ 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
 - حســین ناجی زواره به شــماره ملی ۱۱۸94746۸9، عباس جالی ذبیحی زواره به شماره ملی 
۱۱۸947466۲، رضا رمضانی به شــماره ملی ۱۱۸9۵۵670، مصطفی حقیر زاده زواره به شــماره 
ملــی ۱۱۸9۵۸7۵۸0، احمد اکبری نیر آبادی به شــماره ملی ۱۱۸994۸۲۸۱ بــه عنوان اعضای 
اصلی هیئت مدیره، ایرج ذبیحی به شــماره ملی ۱۱۸9۳۳۳04۱ و جواد ناجی زواره به شماره ملی 
۱۱۸9۵4۸7۵۵ به عنوان اعضای علی البدل هیئت مدیره تا تاریخ ۲۸/۱۲/۱400 انتخاب شــدند. - 
احمد علی عابدینی آکار زواره به شــماره ملی ۱۱۸96047۲6 و مجتبی ذاقلی جان آبادی به شماره 
ملی ۱۱۸99۳6۲۸۳ به عنوان بازرسین شــرکت تا تاریخ ۲۸/۱۲/۱۳9۸ انتخاب شدند. - ترازنامه و 

حساب سود و زیان سالهای مالی ۱۳94، ۱۳9۵، ۱۳96 و ۱۳97 به تصویب رسید. 
اداره کل ثبت اســناد و اماک اســتان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسســات غیرتجاری زواره 

)960۳44(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات موسسه مشــاوره حقوقی و وکالت پارس معصومه باقری به شماره ثبت 46 و شناسه 
ملی ۱4004۸690۳۵ به اســتناد صورتجلسه درخواســت مدیر موسســه حقوقی )موضوع ماده 
۱۸7 برنامه سوم توسعه( مورخ ۲۸/04/۱۳99 و نامه شــماره ۱996 مورخ ۲۵/۱۲/۱۳97 صادره از 
مرکز امور مشــاوران حقوقی، وکا و کارشناسان قوه قضائیه اســتان اصفهان و پروانه وکالت شماره 
470۲7/۱۸7/م/پ مورخ 0۸/0۳/۱۳97 صادره از مرکز امور مشاوران حقوقی، وکا و کارشناسان قوه 

قضائیه پایه وکالت از دو به یك ارتقاء یافت و مدت فعالیت موسسه به نامحدود تبدیل گردید.

 اداره کل ثبت اسناد و اماک اســتان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اردستان 
)960۳4۳(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شــرکت طرح و پژوهش تجسم امروز اصفهان شرکت ســهامی خاص به شماره ثبت 
۱7497 و شناســه ملی ۱0۲60۳۸4۱۸۳ به استناد صورتجلســه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
۲۵/04/۱۳97 شــرکت مذکور در تاریخ فوق منحل اعام گردید و آقــای مصطفی نصراصفهانی به 

کدملی ۱۲900909۲0 به سمت مدیر تصفیه برای مدت دو سال انتخاب شدند.
 آدرس محــل تصفیه اصفهــان خیابان شــیخ یهایی چهــارراه قصر ســاختمان ارام کدپســتی 

۸۱۳477۵۱94 اعام گردید. 

اداره کل ثبت اسناد و اماک اســتان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 
)9۵0667(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت تعاونی کشاورزی شــترداران خورشید کویر زواره به شماره ثبت ۸۵ و شناســه ملی ۱09۸006۵۳0۵ به استناد به استناد نامه 
شــماره ۱46۳/۱۸4779/۳/۲0۵ مورخ 04/۱0/۱۳9۸اداره تعاون روستایی شهرســتان اردستان وصورتجلســه هیئت مدیره مورخ ۱7/09/۱۳9۸ 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
 - حسین ناجی زواره به شــماره ملی ۱۱۸94746۸9 به ســمت رئیس هیئت مدیره، عباس جالی ذبیحی زواره به شــماره ملی ۱۱۸947466۲ به 
ســمت نایب رئیس هیئت مدیره، رضا رمضانی به شماره ملی ۱۱۸9۵۵0709 به سمت منشــی هیئت مدیره، مصطفی حقیرزاده زواره به شماره ملی 
۱۱۸9۵۸7۵۸0، احمد اکبری نیرآبادی به شماره ملی ۱۱۸994۸۲۸۱ به سمت اعضای اصلی هیئت مدیره تا تارخ ۲۸/۱۲/۱400 و مجتبی حقیرزاده 

زواره به شماره ملی ۱۱۸96۱۱۳۵۱ به سمت مدیرعامل )خارج از اعضا( تا تاریخ ۲۸/۱۲/۱۳99 انتخاب شدند. 
- کلیه چکها، اسناد، قراردادها و اسناد و اوراقی که ایجاد تعهد برای شرکت نماید و یا تمام و یا قسمتی از حق شرکت را منتفی سازد به استثنای مواردی 
که هیئت مدیره به منظور اداره امور جاری شرکت ترتیب خاصی داده باشد پس از تصویب هیئت مدیره با امضای رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت 
و با مهر شرکت معتبر خواهد بود. اوراق عادی شرکت با امضای مدیرعامل صادر خواهد شد مگر مراسات هیئت مدیره که با امضای رئیس هیئت مدیره 

صورت خواهد گرفت.
 اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری زواره )960۳4۵(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت پیمان سنگ با مسئولیت محدود به شــماره ثبت 60۳۵ و شناسه ملی ۱0۲60۲7۱6۳۳ به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ ۱۱/۱۲/۱۳9۸ تصمیمات ذیل اتخاذ شــد : محمود منتظرالظهور به کد ملی ۱۱4۱0۱۲۵7۱ با پرداخت ۱00000000 ریال به صندوق 
شرکت سهم الشرکه خود را به میزان ۱۲0000000 ریال افزایش داد. در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 40000000 ریال به ۱40000000 ریال افزایش 
و ماده مربوطه در اساسنامه بدین شرح اصاح گردید: سرمایه شــرکت مبلغ ۱40000000 ریال می باشد که تماماً پرداخت گردیده است. اسامی شرکا و 
میزان سهم الشرکه هر یك: احمد منتظرالظهور به کد ملی ۱۲7۲4۲۵70۳ دارنده ۲0000000 ریال ســهم الشرکه و محمود منتظرالظهور به کد ملی 
۱۱4۱0۱۲۵7۱ دارنده ۱۲0000000 ریال سهم الشرکه. مرکز اصلی شرکت به آدرس اســتان اصفهان ، شهرستان خمینی شهر ، بخش مرکزی ، شهر 
خمینی شهر، محله درب سید ، کوچه شهید پدر و فرزند عسگری ، خیابان امام خمینی شمالی ، پاک 0 ، طبقه منفی ۱ کدپستی ۸4۱۳۸۵۵799 انتقال 

یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بشرح فوق اصاح گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )960۳4۱(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شــرکت منحله در حال تصفیه اتحادیه تعاونی های مسکن مهر استان اصفهان شرکت تعاونی به شــماره ثبت ۳6۸۵۱ و شناسه ملی 
۱0۲60۵4۳۵۵۲ به استناد صورتجلسه هیئت تصفیه / مدیر تصفیه مورخ ۱0/۱۲/۱۳9۸ و به اســتناد نامه شماره ۵7904 مورخ ۱۳/۱۲/۱۳9۸ اداره 

تعاون شهرستان اصفهان تصمیمات ذیل اتخاذ شد :
 حسن دانش پژوه به شماره ملی 46۲۲۵۲۳۵90 به سمت رئیس هیئت تصفیه و احسان عبد اللهی به شماره ملی 6۲۱94۲۵۲۲7 به سمت نایب رئیس 
تصفیه و علی آقاجانی به شماره ملی ۱۲۸۱9۱6900 به سمت منشــی و مدیر هیئت تصفیه و مهدی بهاری بختیار به شماره ملی ۱۲90۵7۸09۵ به 

سمت ناظر هیأت تصفیه برای مدت دوسال انتصاب شدند.
کلیه اسناد و اوراق مالی و تعهدآور وقراردادها با امضای آقای علی آقاجانی )مدیرتصفیه( وآقای حسن دانش پژوه )رئیس هیات تصفیه( و درغیاب رئیس با 

امضای آقای احسان عبداللهی )نائب رئیس( و مهر هیات معتبر است. 
اوراق و نامه های عادی با امضای آقای علی آقاجانی )مدیرتصفیه( و مهرهیات معتبراست. نشــانی هیات تصفیه )جهت مکاتبات( به آدرس خیابان آل 

محمد، کوچه مهرانگیز 4۳، ساختمان ابوریحان، طبقه سوم واحد ۸ و کدپستی ۸۱9۳۸۱۱99۱ تعیین گردید. 
اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )964۵7۸(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت پارسی برنا ترجمان شرکت با مسئولیت محدود به 
شماره ثبت 4۵۳46 و شناسه ملی ۱0۲606۳۳0۸۱ به استناد صورتجلسه 
مجمع عمومی عــادی بطور فوق العاده مــورخ 09/0۵/۱۳99 تصمیمات 

ذیل اتخاذ شد : 
جواد جعفری به شماره ملی ۱۲۸۸۳۳99۵ و مهسا جعفری به شماره ملی 
۱۲70690۲۳۱ بعنوان اعضای اصلی هیئــت مدیره برای مدت نامحدود 

انتخاب گردیدند. 

اداره کل ثبت اســناد و اماک اســتان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و 
موسسات غیرتجاری اصفهان )9۵۳6۱4(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت روستایی زنان جرقویه شــرکت تعاونی به شماره 
ثبت ۱4۵۱۸ و شناســه ملی ۱0۲60۳۵۵۱۵7 به اســتناد صورتجلسه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 0۲/۱۱/۱۳97 و نامه شــماره 
۱۲09/74۱/۱۸4/۳/۲0۵ مورخ 0۸/۱۱/۱۳97 سازمان تعاون روستایی 
استان اصفهان مرکز اصلی شرکت به استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، 
بخش جرقویه علیا ، شهر حسن آباد، شهرک فجر ، کوچه شهیدرضاطیبی 
خیابان آزادی ، پاک ۲0 ، طبقه همکف کدپستی ۸۳79۱۱۵۳66 انتقال 

یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصاح گردید.
 اداره کل ثبت اســناد و اماک اســتان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و 

موسسات غیرتجاری اصفهان )960۳4۲(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی انحال شرکت اتحادیه تعاونی های مسکن مهر اســتان اصفهان شرکت تعاونی به 
شماره ثبت ۳6۸۵۱ و شناسه ملی ۱0۲60۵4۳۵۵۲ به استناد نامه شماره ۵7۱۵4 مورخ 
9/۱۲/۱۳9۸ اداره تعاون شهرستان اصفهان انحال شــرکت از تاریخ 7/۱۲/۱۳9۸ اعام 

گردید . 

اداره کل ثبت اسناد و اماک اســتان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 
اصفهان )964۵77(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت پارســی برنا ترجمان شرکت با مسئولیت محدود به شــماره ثبت 4۵۳46 و 
شناسه ملی ۱0۲606۳۳0۸۱ به استناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ 09/0۵/۱۳99 تصمیمات 

ذیل اتخاذ شد :
 مهسا جعفری به شماره ملی ۱۲70690۲۳۱ بســمت رئیس هیأت مدیره و جواد جعفری به شماره 
ملی ۱۲۸۸۳۳99۵۱ بسمت مدیر عامل و عضو هیات مدیره برای مدت نامحدود انتخاب شدند . کلیه 
اوراق و اسناد مالی و بهادار و تعهدات شــرکت با امضاء مدیر عامل منفرداً با مهر شرکت معتبر است . 
و سایر اوراق اداری و عادی شــرکت با امضاء مدیر عامل منفرداً و با مهر شرکت معتبر می باشد. ضمناً 

)مدیر عامل( شرکت مجری مصوبات هیات مدیره خواهد بود .
 اداره کل ثبت اســناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 

)9۵۳6۱6(

آگهی تغییرات شرکت

آ گهی تغییرات شرکت پارســی برنا ترجمان شرکت با مســئولیت محدود به شماره ثبت 4۵۳46 و 
شناسه ملی ۱0۲606۳۳0۸۱ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 09/0۵/۱۳99 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 
خانم مهسا جعفری با پرداخت مبلغ ۲00000 ریال سهم الشرکه به صندوق شرکت در زمره شرکاء 
شــرکت قرار گرفت ســرمایه افزایش یافت و ماده 4 اساسنامه به شــرح ذیل اصاح گردید. سرمایه 
شــرکت مبلغ ۱۲00000 ریال نقدی اســت که تماماً ونقدا پرداخت و در اختیار مدیر عامل شرکت 
قرار گرفته اســت و مدیر عامل اقرار به دریافت آن نمود . شرکائ شــرکت و میزان سهم الشرکه هر 
یك به شرح ذیل می باشــد. جواد جعفری مبلغ ۸00000 ریال سهم الشــرکه . تارا سبحانی مبلغ 
۲00000ریال سهم الشرکه .مهسا جعفری مبلغ ۲00000 ریال سهم الشرکه .مرکز اصلی شرکت به 
آدرس : استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، محله شیخ اشراق ، خیابان 
کاوه شمالی ، کوچه گلســتان]۱4_۱۵[ ، پاک -۲6 ، ســاختمان ماهان ، ۱7 ، طبقه اول ، واحد ۲ 

کدپستی : ۸۱9۳6۸۱۸46 انتقال یافت و ماده ۲ اساسنامه به شرح فوق اصاح شد.
 اداره کل ثبت اســناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 

)9۵۳6۱۵(

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات موسسه باشــگاه فرهنگی و ورزشــی آینده نگران مروارید موسسه غیر تجاری به 
شماره ثبت ۵477 و شناســه ملی ۱4007647۳۵9 به استناد صورتجلســه مجمع عمومی فوق 

العاده مورخ ۲۵/0۵/۱۳99 تصمیمات ذیل اتخاذ شد :
 موسســه مذکور در تاریــخ فوق منحــل اعام گردیــد و عنایت اله حســن پور به شــماره ملی 

۱۲۸6۱0۵676 به سمت مدیر تسویه مؤسسه انتخاب گردید.
 آدرس مدیر تســویه و محل تســویه اصفهان اســتان اصفهان - شهرســتان اصفهان - بخش 
مرکزی - شــهر اصفهان-باغ زیار-کوچه فرعی دوم-خیابان شیخ شــهاب الدین سهروردی-
پاک -۵4-مجتمع تجاری اداری سپیدار-طبقه پنجم-واحد ۵۳ و کدپستی ۸۱77779۲۵6 

تعیین گردید. 

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان 
)964۵79(
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مدیریت شهری اصفهان در کنار بیش از یکصد پروژه ای 
که در مناطق و محات در حال اجرا دارد، در سه سال 
گذشته بر پروژه های شاخص عمرانی نیز متمرکز شده 
تا آهنگ ضربان و توسعه را  در همه نقاط مختلف شهر 
بزرگ،  و  شاخص  های  پروژه  اجرای  با  و  سازد  متوازن 
نیازهای آینده شهر اصفهان را پاسخ دهد. برخی از این 
قالب  در  و  بوده  استان  مطالبه  و  نیاز  ها  سال  ها  طرح 

ابرپروژه ای ملی در حال انجام است.

ضربان توسعه در نصف جهان 
با اجرای پروژه های کلان عمرانی


